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Kristanov trgi - tržnica 
Izdelki za zdravo življenje urnik

ponedeljek, torek, četrtek in petek: 8.30 -15.00 
sreda: 8.30 - 15.00 / 16.00-19.00 sobota: 8.30 -12.00

iMATej A-p A kleti c

Ljubljanska 43, Izola urnik:1|h I
gsm 040/ 539 713 sobota 9h -13h / nedelja zaprto 
WWW.bottega.sl sodeljujemo v IZOkartici

Si.mobil -Vodafone v Izoli.
Obiščete nas lahko 
vsak delavnik od 9. do 19. ure, 
ob sobotah od 9. do 13. ure 
v Izoli, Ljubljanska ul. 13, Izola, 
tel. št 040 410743

POOBLAŠČENI m°^il
PRODAJALEC

Računajte na nas
V imenu vseh nas iz 50 in neke 
Titu v prisego napisal sem stih, 

čeprav so nam tesne stare obleke, 
enkrat na leto je slišati vzdih: 

Zate smo, veš, mladost preživeli 
in vse bi storili za našega Tita.

Naj bomo suhi ali debeli, 
zanj bi pojedli še celega kita. 

Računajte na nas.

Gremo naprej v boj veselo, 
naj se razlega prek’ sveta
Ta naša dežela res hodi v kislo. Jorasovi pumparji bi radi barikade na meji, Prekmurci bodo zaprli ceste, Goricjani 
delijo Primorsko, politiki so postali specialisti za samohodke, zdaj pa so še izolski ribiči postali tankisti. Skratka, 
militarizacija je na pohodu po naši deželi in predčasne volitve izolskih svetnikov so še najmanj kar nas lahko doleti.
(Mef) Novinarji pravijo, da je v Izoli izred
no stanje, saj se je začel spopad na vseh 
frontah. Paradoks izolske stvarnosti pa je, 
da sploh ne vemo dobro, kdo je kaj oziro
ma kdo je proti komu, kaj šele, da bi vedeli 
zakaj.
Če bi bilo po vseslovenskem vzorcu bi rekli, 
da se v Izoli spopadata levica in desnica. Pa 
temu ni tako, saj ni povsem jasno, kdo med 
glavnimi nasprotniki je bolj “lev”. Jasno je 
samo, da nobenega resnega desničarja ni 
med njimi. Torej se spopadajo bolj in manj 
levi, kar seveda meče zelo slabo luč na levi
čarstvo, ki bi moralo imeti plamenico miru 
vedno prižgano, kot olimpijsko baklo. 
Slišati je, da se spopadajo domačini in fu- 
rešti. Pa je tudi ta trditev bolj ali manj za 
lase privlečena, saj je tistih, ki res ne živijo 
v Izoli, komaj za vzorec in če bi bila to edi

na delitev, potem bi proračun sprejeli z 22 
glasovi proti enemu. Pa še tega je po Izoli 
videti večkrat kot nekatere, ki prisegajo na 
svoje izolanstvo pa jih brez Sponke Izolani 
še poznali ne bi.
Ali je možno, da se spopadajo sposobni z 
nesposobnimi? Če bi uporabili zgolj izo
brazbeno strukturo bi bil verjetno marsi
kdo presenečen, saj bi se tehtnica krepko 
nagnila na stran tistih, ki jim aktualna 
večina očita neznanje, nesposobnost, ne
strokovnost in podobno. Analitik začetnik 
bi namreč odkril, da ima opravka z magi
strom, pravnikom, doktorjem, inženirjem, 
še enim doktorjem, pedagoškim delavcem, 
novinarjem itd.
Ali se bojujejo bolj Popovičevi z manj Po
povičevimi? Kolikor nam je dano vedeti so 
bili eni pravzaprav produkt župana sosed

nje občine in so skupaj z njim pripravljali 
strategijo in taktiko osvojitve Izole. Potem 
so se razšli in zdaj so, vsaj po informacijah 
lokalnih obveščevalnih služb, koprskemu 
županu bližje tisti, ki so pred volitvami na 
črno lepili plakate, da Kopra nočejo in Izole 
ne dajo.
Vse bolj se zdi, da se nam je vsem skupaj 
primerila euforična nevšečnost. V prepri
čanju, da smo zmagovalci smo vsi skupaj 
sedli v tank in krenili proti neznanemu 
sovražniku. V zraku je čutiti euforijo, sliši 
se pesmi zmage, a kaj, ko bomo vsak hip 
ugotovili, da sploh ne vemo, kje imamo 
zavore.
Bomo poskakali s tanka in 
ga pustili, da gre kamor pač 
gre, tako kot smo storili z 
Izolo?

Asfalt pokriva krožišče
Gradbena dela na izolskem krožišču gredo 
počasi h koncu. Te dni delavci asfaltirajo 
stranske priključke, ob tem pa mimoidoče 
že moti razlika med starim in novim asfal
tom, ki bi jo lahko lepše zakrili.

Fotografija ki gre za med
Slovenski mediji so se razpisali o srečanju 
izolske poslanke Brede Pečan in koprske
ga župana Borisa Popoviča v Vanganelu. 
Bivša županja je sicer pojasnila, da sta se 
pogovarjala o Padežu in ne o Izoli, a ne
kateri tega preprosto ne verjamejo. Je pa 
fotografija dokaz, da človek res ni nikjer 
več varen. Sploh če je javna oseba.
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Dogajalni«

Za razliko od ribičev so se lepšanja 
svojih osnovnih sredstev lotili ko
munalni, ki so ta teden oprali kon
tejnerje po vsej Izoli.

DOVOLJ JE TEGA...
Župan Tomislav KLOKOČOVNIK od vsega 
svojega pričetka županovanja vodi občino 
kot svoje lastno podjetje v katerem sam od
loča o vsem in se obnaša kot da občinskega 
sveta ne potrebuje. Pri tem je najbolj zaskr
bljujoče, da to njegovo “lastno podjetje” vodi 
tako, da je neizogiben “stečaj”.
Pri tem mu je popolnoma tuje, da je občinski 
svet najvišji organ odločanja v občini, da je 
občinski svet tisti, ki odloča o investicijah, 
da smo občinski svetniki tisti, ki smo bili 
izvoljeni s strani volivcev in smo se zavezali 
izpolniti volilni program, še več, tuje mu je 
celo, da ima vsak človek svoje temeljne člo
vekove pravice, ki so zapisane v Ustavi Repu
blike Slovenije, saj se do nas svetnikov vede 
ponižujoče, kaže svojo aroganco in prezir, v 
zadnjem času pa nas tudi osebno zaničuje. 
Tak dokaz je večkratno žaljenje moje oseb
nosti, kot vseskozi podcenjevanje našega 
dela in na koncu predvsem onemogočenje 
dela občinskega sveta, ki je šlo tako daleč, da 
nam je z nezakonitim ravnanjem celo one
mogočil sklic seje. Vsebinskih programov, ki 
smo si jih začrtali v programih in na volitvah, 
ko smo ga podprli, da je bil njegov mandat 
potrjen pa ne izvršuje, saj je več kot očitno 
za to nesposoben. Svojo nesposobnost, ne
pripravljenost ter arogantnost je pokazal v 
zadnjem intervjuju v prilogi sobotnega dela, 
ko sam priznava nezakonitost svojega poče
tja. Pri tem sam pojasni, da je to, da je šel v 
investicijo v višini 1,3 milijon evrov za ure
ditev krožišča in za to ni imel finančnega po
kritja malenkost. Druga zgodba pa je, da je 
pri financiranju društev ter izplačilu enkrat
ne denarne pomoči staršem novorojenčkov v 
višini 500 evrov kjer trdi, da ne more izpla
čati sredstev, ker ni sprejet proračun, čeprav 
izplačilo veljavna zakonodaja omogoča.

Pa to je samo vrh ledene gore. Glede na dej
stvo, da so nas volivci izvolili, da delamo v 
dobro in v korist Izole in glede na to, da se 
svoje odgovornosti zavedamo, smo svetniki 
LDS-a podali svoje odstopne izjave, saj naj 
volivci na ponovnih volitvah odločijo o tem, 
kdo je v tej politiki kredibilen in še zaupa
nja vreden. Od župana pričakujemo, da z 
vso svojo odgovornostjo, ki je do sedaj žal 
ni pokazal, za korist Občine Izola, odstopi in 
omogoči volivcem, da izvolijo novega župa
na, ki bo pripravljen voditi občino v skladu 
z zapisanimi pravili, s spoštovanjem temelj
nih načel, ne pa da bo sledil svojim osebnim 
interesom, saj je sam večkrat izjavil, da ga 
zanima le to, da bi si v Izoli uredil kirurško 
prakso in je župan postal le zaradi tega.

Klub svetnikov LDS, Robert Mulec, Predsednik
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Krožišče počasi dobiva 
asfaltno prevleko
Če je bilo na začetku gradnje krožišča veliko pripomb na račun organizacije dela in posebej organizacije prometa v sre
dišču Izole, pa smo se vsi skupaj kasneje navadili na ta makadamsko asfalni nered sredi mesta in po zapisu o tem, kaj 
vse je vgrajeno v zemljo pod krožiščem, smo začeli razumeti izvajalca del. Tudi njim bi bilo gotovo veliko lažje, če bi bilo 
gradbišče v celoti zaprto, tako pa so gradili dobesedno med pešci in avtomobili. Dela bodo končana okoli 20. junija.
Kot je povedal odgovorni projektant Anton 
Fonda so dela na infrastrukturi že oprav
ljena do 95 odstotkov. Čaka jih samo še 
nekaj plinskih priključkov pred pošto, vo
dovodna navezava na nekdanjo Stavbeni
kovo menzo ter nekaj malega kanalizacije 
in elektrike.

Če bo vreme takšno kot je zadnje dni, 
potem računa, da bo krožišče v celoti 
zaključeno do 25. junija, že pred tem pa 
bo težav s prometom bistveno manj, saj 
zdaj že asfaltirajo vse krake krožišča. 
Včeraj so dokončali Kristanov trg in 
tako omogočili normalno delo na trž
nici, potem pa jih čaka še nekaj uredi
tvenih del in končno dvig vseh jaškov 
na normalno višino ter druga oziroma 
zadnja plast asfalta.
Vendar pa krožnega prometa ne bomo 
imeli vse do zadnje dne del, saj je treba 
pred tem zarisati talne oznake, urediti 
tlakovani del krožišča in zelenico v sre
dini. Če bo šlo z vremenom vse po sre
či, bo otvoritev krožišča na predvečer 
Dneva državnosti.

Nič odškodnine za ribiče
Kot vse kaže bodo slovenski ribiči, ki so vlo
žili zahtevke za nadomestilo škode zaradi 
tega, ker ob uvedbi ribiško ekološke cone 
na Hrvaškem niso lovili v tistem delu Jadra
na, ne bodo dobili odškodnine.

Poslanca SD Aurelio Juri in Breda Pečan 
sta namreč prejšnji petek vlado pozvala, 
naj vnovič preudari četrtkovo odločitev, 
da ribičem ne bo povrnila škode, nasta
le v času veljave hrvaške zaščitne eko- 
loško-ribolovne cone (ERC). Pozvala 
sta jo k poplačilu škode ribičem oziro
ma podjetju Riba v višini okoli 200.000 
evrov, s čimer bi izpolnila svoje obljube. 
Iz urada vlade za komuniciranje so na
mreč v četrtek sporočili, da zahtevi ni

mogoče ugoditi, ker ERC ni imel nikoli 
nikakršnih učinkov ter ni veljal za Slo
venijo in slovenske ribiče. Drugače re
čeno: Vlada pravi, da bi slovenski ribiči 
lahko šli na ribolov, vendar si tega niso 
upali in so si sami krivi. (STA) 
p.s. Res pa je, da bi, medtem, ko so ča
kali na ukinitev cone, lahko vsaj malo 
pobarvali obe Ribi, da ne bi delovali še 
bolj zdelani kot v resnici sta.

MOŠKOIV
Parecag 31, tel.: 05 672 20 10

VELIKA IZBIRA OKRASNIH RASTLIN:
za parke, vrtove, cvetlična korita...

SADIKE:
pelargonij, 
verben, daliet, 
enoletnic....

Kako so odstopali
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Volitve, referendum pa spet volitve

Ali bomo že 13. julija volili 
nove občinske svetnike?
Njihove odstopne izjave objavljamo 
posebej, povedati pa je še treba, da 
so jih oddali tudi pisno, tako da jih 
bo Komisija za volitve, imenovanja 
in mandatna vprašanja lahko obrav
navala že danes.
Kot so povedali na včerajšnji tiskov
ni konferenci izolskega župana, bo 
postopek potekal razmeroma hitro, 
saj za zavlačevanje ni niti potre
be niti kakšne posebne možnosti.
Zakonodaja je namreč, kjub nedo
rečenosti, vendarle dovolj jasna in 
določa, da morajo občinski svetniki 
na izredni seji občinskega sveta pač 
potrditi svoj odstop, nakar preide Če bi vsi ti postopki potekali brez na volitvah sodelovali tudi stranki
odgovornost na občinsko volilno posebnih zapletov, bi lahko volitve Zares in Oljka, napovedujejo tudi
komisijo, ki mora pripraviti termin- v najboljšem primeru imeli v nede- nastop stranke Lipa, pričakovati pa
ski plan in postopke za izvedbo vo- ljo, 13. junija, kar je še zadnji ko- je tudi celo vrsto novih list, ki želijo
litev. V našem primeru bi to lahko Ukor toliko sprejemljiv datum, saj participirati pri odločanju v bodo-
pomenilo, da bi Komisija za volitve bodo v nasprotnem volitve padle čem občinskem svetu,
in imenovanja že danes razpravlja- v obdobje glavnih dopustov in po- Po anketah, ki jih v Izoli te dni de
la o nastali situaciji in predlagala čitnic, to pa bi pomenilo slabo ude- lajo različne medijske hiše ni mogo-
samorazpustitev občinskega sveta, ležbo in zmanjšalo verodostojnost če napovedati prav ničesar, saj so
izredna seja pa bo najverjetneje že volilnih izidov. Tega pa si, verjetno, Izolani menda jezni na vse svetni-
jutri, v petek, 30. maja. ne želijo v nobeni od aktualnih po- ke, neglede na njihovo strankarsko
Če bodo na tej seji svetniki potrdi- litičnih strank in list, ki nameravajo pripadnost, kar obeta kar precejšnje
li svoj odstop, bodo hkrati sprejeli sodelovati na volitvah, ob nekaterih spremembe v sestavi OS.
sklep, da občinska volilna komisija novih, ki se že najavljajo. Še sreča, da so svetniki na zadnji
razpiše predhodne volitve občin- Po doslej znanih najavah bodo na seji imenovali volilno komisijo in
skih svetnikov. Glede na časovne volitvah sodelovali praktično vsi posebno volilno komisijo, sicer bi
roke v zakonu o lokalnih volitvah, dosedanji svetniki, vključno s svet- se lahko zgodilo, da bi morali na
lahko Volilna komisija razpiše voli- niki stranke Izola je naša, ki bo, po volitve, pa ne bi imel kdo razpisati
tve v času od 40 do 60 dni. besedah Darka Grada, sodelovala volitev. (D.M.)

na volitvah. Zelo zanesljivo bosta

Kako so odstopali

Odstop svetnikov SD
Po tehtnem in skrbnem premisleku članice 
in člani svetniške skupine Socialnih demo
kratov v Občinskem svetu Občine Izola Ivan 
Brezavšček, Lucio Gobbo, Dušan Moljk, 
Breda Pečan, Nataša Ružnič in Aleksej Skok 
danes, dne 26.5.2008, podajamo svoj nepre
klicni odstop s funkcije občinskih svetnikov. 
Hkrati pozivamo župana Občine Izola Tomi
slava Klokočovnika, da glede na nastalo situ
acijo, ki je posledica prav njegove odsotnosti, 
neprilagodljivosti in nepripravljenosti priti 
nasproti občinskemu svetu, čim prej ponudi 
svoj nepreklicni odstop s funkcije župana in 
s tem omogoči Izolankam in Izolanom, da na 
predčasnih volitvah izberejo novega župana 
in nov občinski svet, ki naj se nemudoma lo
tita pomembnih projektov za razvoj Izole. 
Socialni demokrati se zavedamo pomemb
nosti usklajenega delovanja župana in občin
skega sveta predvsem v luči velikih razvojnih 
priložnosti, pred katerimi stoji Izola (ureja
nje prostora, nov kulturni center, garažne 
hiše, športne površine, ipd). Najbolj smotrna 
in načelna poteza, ki jo lahko v trenutni situ
aciji naredimo, je torej ta, da tako župan kot 
občinski svet hkrati odstopita in novemu ob
činskemu vodstvu omogočita izvajanje pro
jektov, ki so v interesu Izolank in Izolanov.

Odstop svetnice Mladih za Izolo
Obveščam vas, da sem spodaj podpisana Kri
stina Zelič, svetnica stranke Mladi za Izolo v 
Občinskem svetu Občine Izola, danes podala 
svojo odstopno izjavo, s katero nepreklicno 
odstopam z mesta svetnice takoj, ko svoj 
odstop poda še najmanj 11 drugih svetnikov 
v občinskem svetu. S tem bodo omogočeni 
pogoji za sklic predčasnih volitev v občinski 
svet.
Obenem v stranki Mladi za Izolo upamo, da 
bo župan Občine Izola Tomislav Klokočov
nik ravnal odgovorno in bo tudi sam podal 
svoj odstop, saj je že nekaj časa jasno, da 
je Izola v brezizhodni situaciji, iz katere jo 
lahko rešijo le predčasne volitve župana in 
občinskih svetnikov.

Pred samorazpustitvijo bi lahko 
vendarle sprejeli proračun
Pobudi Liste Izolanov so se v sredo pridružili še svetniki narodnosti in SDS ter očitno tudi občinske strokovne službe, ki že 
pripravljajo četrto verzijo občinskega proračuna, ki ima pravzaprav značilnosti tehničnega proračuna. V skladu s sklepi zadnje 
seje OS je župan namreč še enkrat povabil k usklajevanju vse svetniške klube in načrtoval redno sejo za naslednji teden.

Toda dogodki so njega in strokovne službe 
prehiteli, tako da so se pospešeno lotili po
novne prevetritve in uskladitve proračuna 
za letošnje leto. Po grobi oceni naj bi bil 
“težak" le še slabih 24 milijonov Eurov pa še 
realizirati ga ne bo mogoče brez rebalansa, 
saj je že minila skoraj polovica proračunske
ga leta.

Svetnik Liste Izolani, Slavko Samotor- 
čan je, skupaj s svetnikoma narodnosti 
in SDS, predlagal takojšen sklic izredne 
seje o samorazpustitvi občinskega sveta 
in hkrati predlagal, da pred tem občinski 
svetniki vendarle sprejmejo proračun za 
letošnje leto.
V obrazložitvi k 1. točki (Obravnava in 
odločanje o predlogu proračuna obči
ne Izola za leto 2008 v drugem branju)
je zapisal, da so nove volitve občinskih 
svetnikov neizogibne, toda še bolj kot to

Izola potrebuje pogoje za kolikor toliko 
normalno delovanje ustanov, inštitucij, 
zavodov, društev in posameznikov. “Ce 
tega ne bomo storili zdaj bomo nasled
njo priložnost imeli šele jeseni, ko bo 
oblikovan nov občinski svet, do takrat 
pa bo Izola sredi turistične sezone dobe
sedno životarila. Pričakujemo, da bomo 
svetniki zmogli dovolj zrelosti in odgo
vornosti, da bomo obravnavali in spre
jeli predlog proračuna, ki ga vsi skupaj 
usklajujemo že polnih pet mesecev.” 
Predlagana 2. točka je sklepanje o od
stopnih izjavah, v naslednji točki, kjer 
gre za naloge volilne komisije pa je za
pisano, da je vsem verjetno do tega, da 
Izola izbere najboljše kandidate za bo
doče občinske svetnike. Za kaj takega pa 
je potrebna predvsem dobra udeležba na 
volitvah, te pa ne bo, če bodo v avgustu 
mesecu, ko je večina Izolanov na dopu
stih in počitnicah. “Zato volilni komisiji

predlagam, da pospeši izvedbo volitev in 
jih, v skladu z rokovnikom, izpelje 13.
julija 2008."
Zahtevo za petkov sklic izredne seje s 
predlaganim dnevnim redom sta, poleg 
Slavka Samotorčana, podpisala še Sil
vano Sau (svetnik narodnosti) in Bojan 
Zadel (SDS).
Da gre za reševanje številnih problemov 
povezanih s proračunom priča tudi to, da 
so pod vprašajem takorekoč vse poletne 
prireditve v Izoli, zelo konkretno pa pro
blem občutijo uslužbenci javnih zavo
dov, od vrtcev do šol, ki očitno ne bodo 
dobili izplačanega regresa za dopust. Ra
zen, če se jih bodo svetniki le usmilili in 
proračun sprejeli.
Da bi z njim prosto razpolagal župan, 
ko občinskega sveta ne bo, pa se tudi ne 
more zgoditi, saj svetnikom ostajajo ob
veze vse do imenovanja novih. (D. M.)

Samotorčan potrdil odstop
Slavko Samotorčan iz Liste Izolani, ki je že na 
izredni seji 15. maja predal svojo odstopno 
izjavo, je potrdil, da je njegov odstop stopil v 
veljavo, saj je odstopilo še 12 drugih svetni
kov in tako je njegova pobuda očitno uspela, 
saj bo treba zdaj na predčasne volitve. 
Svetnik Liste Izolani verjame, da je za obči
no najbolje, če si občani na volitvah izberejo 
nove občinske svetnike, saj sedanja sestava 
očitno ni dobro opravila svojega dela. Glede 
odstopa župana pa opozarja na to, da je bil, 
za razliko od svetnikov, župan izvoljen nepo
sredno in na ločenih volitvah, zato je odloči
tev o tem, ali bo zaradi nastalih razmer tudi 
sam odstopil, pač povsem njegova.

Župan bo ravnal po zakonu
V zvezi z medijsko napovedanimi odstopi 
večine svetnikov Občinskega sveta Občine 
Izola je župan dr. Tomislav Klokočovnik za
pisal, da bo Občina Izola ravnala v skladu z 
zakonodajo. Po prejemu odstopnih izjav, bo 
te odstopila v obravnavo komisiji za man
datna vprašanja, volitve in imenovanja. Ta 
komisija bo občinskemu svetu predlagala, 
da sprejme ugotovitveni sklep o prenehanju 
mandatov. Po sprejetju ugotovitvenega skle
pa Občinskega sveta bo svetnikom prenehal 
mandat. Legitimna pravica svetnikov je, da 
za svetniško mesto kandidirajo in z njega 
odstopijo. Kot župan Občine Izola bom storil 
vse za ureditev razmer in za zagotovitev ne
motenega dela in življenja občine.

dr. Tomislav Klokočovnik, Župan Občine Izola
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Ni vse politika

Tudi župan upa v 
sprejem proračuna
Na včerajšnji tiskovni konferenci je izolski župan sprejel pobudo o drugi obravnavi 
predloga občinskega proračuna še pred samorazpustitvijo občinskega sveta, 
Iz vrst dvanajsterice je že slišati mnenja, da to, zaradi formalnih razlogov, ni 
mogoče. Ali bomo do konca leta živeli z začasnim financiranjem?

Delavke izolskega vrtca še ne vedo kdaj bodo letos letos prejele regres a 
so kljub temu, skupaj z otroci, dobre volje.

Reagiranja in pojasnila

Župan Občine Izola, g. Tomislav Kloko
čovnik, je na včerajšnji novinarski kon
ferenci skupaj s podžupanoma Darkom 
Gradom in Bojanom Zadelom predsta
vil nadaljnje postopke po medijsko na
povedanih odstopih večine svetnikov 
Občinskega sveta Občine Izola.

Občina Izola je v torek, 27. 05.2008, urad
no prejela odstopne izjave dvanajstih svet
nikov Občinskega sveta Občine Izole. Prav 
tako je prejela odstopno izjavo svetnika z 
liste Izolani, g. Slavka Samotorčana. Od
stopne izjave bo obravnavala komisija za 
mandatna vprašanja, volitve in imeno
vanja ter nato občinskemu svetu predla
gala, da se sprejme ugotovitveni sklep o 
prenehanju mandatov. Hkrati je dvanajst 
svetnikov podalo pobudo za sklic izredne 
seje z dvema točkama dnevnega reda, in 
sicer ugotovitvijo prenehanja mandatov 
občinskih svetnikov in sklepom o delni 
povrnitvi stroškov volilne kampanje. 
Zupan Občine Izola, dr. Tomislav Kloko
čovnik, je povedal, da bo izredna seja 
predvidoma v petek 30. 05. 2008. Na 
dnevni red bo predlagal tudi uvrstitev in 
obravnavo novega predloga proračuna 
Občine Izola za leto 2008, v katerem 
so upoštevane vse pripombe svetniških 
skupin, ki jih je prejel v tednu, ko so po
tekali usklajevalni sestanki. S tem bo dal 
možnost svetnikom v odstopu, da naredijo

Tako je ime projektu vrtca Mavrica, ki 
ga je izpeljal skupaj z izolskim Tic-om 
v vseslovenskem projektu: »Z igro do 
prvih turističnih korakov«. Vse leto so 
v njem sodelovali otroci iz vseh treh 
enot: Livade, Školjka in dislocirana 
enota Korte. Sodelovali so v 15- ih sku
pinah, stari pa so od 1 do 6 let.

Mali turisti so spoznavali svojo Izolo, njene 
galerije in druge kulturniško pomembne 
zgradbe, se pogovarjali v jeziku okolja, se

nekaj dobrega za Izolo in sprejmejo prora
čun, saj za nastalo situacijo ni odgovoren, 
agonija s proračunom pa traja že nekaj 
mesecev. Poudaril je tudi, da ima kot žu
pan do mesta odgovornost ter da ne gre za 
vprašanje oblasti, saj so mu mandat zau
pali občani na neposrednih volitvah in ne 
svetniki. Podžupan Darko Grad je dodatno 
pojasnil, da so bile v novem predlogu pro
računa upoštevane vse bistvene pripombe 
ter da bodo svetniki v roke dobili dejansko 
tehnični proračun, v katerem bo upošteva
na tudi izvedljivost projektov glede na čas 
sprejemanja proračuna.
V zvezi s predčasnimi volitvami je g. Grad 
pojasnil, da si bodo prizadevali za izpelja
vo čimprejšnjih volitev. V konkretnem pri
meru se bo ravnalo v skladu z Zakonom 
o lokalnih volitvah, po katerem se predča
sne volitve opravijo v primeru hkratnega 
odstopa večine svetnikov. Podrobnejša 
pojasnila v zvezi s trajanjem mandatov 
svetnikov in pa s financiranjem občine 
v času po razpustu občinskega sveta bo 
občina v kratkem pridobila od službe za 
lokalno samoupravo, v vsakem primeru 
pa bo občinsko vodstvo zagotovilo finan
ciranje zakonitih in nujnih obveznosti v 
občini.
Občinska volilna komisija naj bi se pred
vidoma sestala že na začetku naslednje
ga tedna, prvi mogoč datum volitev pa 
je 13. julij.

peljali s turističnim vlakcem, poslušali le
gendo o beli golobici, obiskali Parenzano in 
spoznavali ljudsko izročilo svojega kraja v 
pesmi, plesih, zgodbah....)
Svoje delo so včeraj predstavili na ploščadi 
igrišča enote Školjka s prikupno predstavo, 
v kateri so sodelovale skupine iz vseh treh 
enot vrtca.
Razstavo, ki je nastala ob tem kar zahtevnem 
projektu, si lahko ogledate v enoti Livade v
soboto 31.5.2008, ob 12. Ciciolimpiadi ter 
v enoti Školjka od 2. pa vse do 20. junija.
(ur)

SD gre zgolj za oblast
Občinski odbor SDS je že januarja 2008 
opozoril na povezave dveh navidezno ve
likih nasprotnikov - SD in župana Kopra 
Borisa Popoviča, kar seje v preteklih dneh 
izkazalo kot pravilna ugotovitev.
V SDS podpiramo župana Izole dr. Tomi
slava Klokočovnika in njegovo odločitev, 
da ne odstopi. Jasno se je namreč pokaza
lo, da je svetnikom SD edini cilj oblast, ne 
glede na negativne posledice za občane in 
občanke Izole in samo občino Izola. To je 
oblast za vsako ceno.
V SDS pozdravljamo odstop svetnic in 
svetnikov, ki so odstopili iz občinskega 
sveta, saj so končno spoznali, da niso 
dorasli izzivom in odgovornostim, ki so 
jim jih zaupali volivci. Pričakujemo, da se 
imena svetnikov, ki so odstopili ne bodo 
pojavila na novih kandidatnih listah.

Izvršilni odbor SDS Izola

Zares o izolskih dogodkih
V Občinskem odboru stranke Zares Nova 
politika Izola z zanimanjem, a žal tudi z 
zaskrbljenostjo spremljamo dogodke v 
občinskem svetu. Zavedamo se, da brez 
konstruktivnega sodelovanja v občinskem 
svetu ni bilo mogoče pričakovati nobenih 
razvojnih projektov. Po skoraj dve letih 
brezobzirne politične bitke lahko sedaj go
vorimo o posledicah. Napredek Izole je v 
zadnjem letu popolnoma zastal. Občinske 
seje so večinoma potekale v slabem vzduš
ju, največkrat je šlo za razkazovaje moči, 
ne pa za iskanje dobrih rešitev za Izolo. 
Celoten občinski svet ni znal najti racio
nalne poti iz popolne razdeljenosti in nez
možnosti dialoga o razvojnih vprašanjih 
Izole. Ugotavljamo, da je odstop svetnikov 
res skrajna možnost, a menimo, da je to 
tudi edini možen izhod iz nastale situaci
je. Hkrati nas zelo zanima, kako si župan 
zamišlja svoje nadaljnje delo v občinskem 
svetu. Brez njegovega odstopa obstaja pre
velika nevarnost ponavljanja starih napak. 
Župan sicer zagotavlja, da bo storil vse za 
ureditev razmer in zagotovitev nemotene
ga dela in življenja v občini. Glede na to, 
da mu do sedaj to ni najbolj uspevalo, se 
bojimo, da njegovo nadaljevanje dela na 
mestu župana lahko pripelje do še večjih 
medosebnih obračunavanj. Skrajni čas je, 
da se taki politiki v občini naredi konec. 
Župan bi moral omogočiti izvedbo volitev, 
ki bi se osredotočila predvsem oziroma le 
na vsebino in tudi sam odstopiti. Rešitev 
za Izolo so torej novi ljudje z novo vsebi
no, ki so brez dediščine dosedanjih sporov 
in bodo občanom omogočili razvoj in za
dovoljstvo v njihovi občini. Skrajni čas je, 
da se ZARES nekaj naredi.

predsednica 00 Zares-nova politika Izola, Doris Gomezelj

S Popovičem o Padežu
V zvezi s poročanjem v medijih o mo
jem sestanku z Borisom Popovičem bi 
rada podala naslednje pojasnilo: 
“Dejstvo je, da sem se kot poslanka v 
Državnem zboru s koprskim županom 
Borisom Popovičem sestala, vendar ni
sva kovala nikakršne politične zarote, 
kot je bilo razbrati iz medijev, temveč 
poskušala najti najprimernejšo rešitev 
za problem oskrbe s pitno vodo na oba
li. Pogovarjala sva se o reševanju vod
nega zajetja Padež, ki bi slovenski Istri 
lahko prinesel neodvisnost od hrvaške
ga vodovoda.
Prepričana sem, da smo Izolani dovolj 
sposobni, da lahko sami vodimo svojo 
občino in ne potrebujemo nikakršnih 
navodil iz sosednjih občin. Tako kot smo 
na zadnjih lokalnih volitvah leta 2006 
Socialni demokrati močno nasprotovali 
vmešavanju sosednjih občin v pravico 
Izolank in Izolanov do neodvisnega od
ločanja, tako tudi danes ostro obsojamo 
vsakršen politični pritisk odzunaj, ki bi 
se lahko vršil nad Izolo. Pri pomembnih 
odločitvah za Izolo si ne pustimo soliti 
pameti ne s strani županov sosednjih 
občin, niti s strani predstavnikov poli
tičnih strank, ki o življenju v Izoli ne 
vedo prav veliko. “

Breda Pečan

Spoštovani gospod Zupan!
Bliža se konec našega mandata in ko
rektno bi bilo (pa tudi pričakovano in 
vljudno), ko bi nam končno poslali do
kumente, po katerih poprašujemo že 
dolgo.
Da bom natančen, poleg gore neodgo
vorjenih vprašanj in neobravnavanih 
pobud oddanih na sejah občinskega 
sveta, si želim mandat skleniti vsaj z:
- zaključnim računom občine Izola za 
leto 2007
- pismom, s katerim ste, kot vam veleva 
zakon, obvestili ministrstvo o zadržanju 
sklepov OS Izola
- poročilom v zvezi z domnevno neza
konito poravnavo zemljišč

Aleksander Krebelj

Na morju nam je lepo
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Marinada

Kako je prišlo do izvensodne poravnave 
med izolsko občino in Marinvestom?
Nekdanja izolska županja je gotovo med tistimi Izolani, ki so najbolje obveščeni o zgodovini lastništva zemljišč z ob
močja Zazidalnega načrta Marina. Novinarji še pomnimo njeno začetno naklonjenost projektu, ki pa je, skupaj s politično 
naklonjenostjo, sčasoma zbledela. Pomnimo tudi, kako so njen predlog koncesijske pogodbe zavrnili točno tisti svetniki 
(LDS), ki so od nje zahtevali naj ga pripravi. In danes smo še vedno na začetku. Njena plat zgodbe je naslednja.

bal !«t biodiino

Kaj je pripeljalo do izvensodne porav
nave med županom Klokočovnikom in 
Enricom Galassijem?

Verjetno odgovora na to vprašanje ne 
bomo nikoli izvedeli. Pač pa lahko po
gledamo v preteklost in v celi vrsti še 
vedno veljavnih dokumentov najdemo 
odgovore na vprašanja, ki si jih marsi
kdo zastavlja, a si ne upa vprašati na 
glas. Najstarejše listine imajo častitlji
vih dvajset in več let, najmlajše kake tri. 
Spravljene so (upamo vsaj) na varnem v 
občinskem arhivu, marsikaj pa je sprav
ljeno na sodišču v Kopru in Piranu, če 
ne drugje, pa v zemljiški knjigi.

Najprej so zemljišča posodili
Konec osemdesetih let preteklega stole
tja je Občina Izola v svojem družbenem 
planu predvidela razvoj pomorskega 
turizma in je s tem namenom zastavila 
projekt izgradnje turističnega pristan
išča - marine. Ker sredstev za tako in
vesticijo v občinskem proračunu ni bilo, 
občina pa se ni smela zadolževati, so 
zemljišča, potrebna za izgradnjo infra
strukture za marino, leta 1990 in 1991 
“POSODILI” podjetju Marinvest d.o.o. z 
dvema pogodbama in aneksom (dopol
nilno pogodbo). Tako iz pogodb kot iz 
aneksa je jasno razvidno, da mora Ma
rinvest d.o.o. vsa zemljišča postopno, 
tako kot na njih dokončuje posamezno 
fazo izgradnje infrastrukture, občini 
VRNITI, kasneje pa jih lahko tudi pod 
določenimi pogoji ODKUPI. Zelo jasno 
je, da nobenega od zemljišč ob prenosu 
leta 1990 in leta 1991 NI PLAČAL!
S pogodbama in aneksom iz leta 1990 
in 1991 je občina ODPLAČNO (danes 
bi temu rekli prenos z odloženim plači
lom) prenesla na Marinvest d.o.o. 52.031 
m2 in 8971 m2, skupaj torej 61.002 m2 
zemljišč. Zemljišča je torej POSODILA, 
Marinvest pa naj bi jih - tako piše v po
godbah in aneksu - vrnil in tista, ki jih bi 
potreboval, kasneje odkupil.

Zemljišča za gradnjo komunalij
Kako so to napisali v pogodbah in anek
su iz leta 1990 in 1991 (ki po zakonu o 
obligacijskih razmerjih zagotovo še ve
ljajo)?
(4. člen aneksa) “da se na prevzemnika 
prenaša zemljišče ZA IZGRADNJO KO
MUNALNIH OBJEKTOV IN NAPRAV, ki 
so potrebne v skladu z drugim odstav
kom 51. člena Zakona o stavbnih zemlj
iščih za realizacijo zazidalnega načrta 
Marina.”
(5. člen aneksa)”...stranki se dogovo
rita, da bo druga pogodbena stranka 
zemljišče...uprabila le za graditev ko
munalnih objektov in naprav v smislu 
... ZN Marina...” (in v drugem odstav
ku istega člena)... “Druga pogodbena 
stranka se zavezuje, da bo komunalne

objekte in naprave zgradila tako, da bo 
možna fazna pozidava ...objektov ..v 
okviru ZN Marina.” (ter v tretjem od
stavku) “Komunalne objekte...je druga 
pogodbena stranka dolžna zgraditi ...v 
roku 3 (treh) let od podpisa tega anek
sa.” (1991+31eta!)
(6. člen aneksa) Druga pogodbena 
stranka lahko zemljišča... “obremeni s 
HIPOTEKO LE DO VIŠINE STROŠKOV, 
POTREBNIH ZA GRADITEV KOMU
NALNIH OBJEKTOV IN NAPRAV...”

Zemljišča so tudi vračali
Kasneje sta se tako občina kot Marin
vest d.o.o. dosledno držala dogovorje
nih pogojev iz pogodb in aneksa (razen 
roka izgradnje in hipotekiranja!) in Ma
rinvest d.o.o. je že junija 1991 vrnil ob
čini prva zemljišča (14.703 m2 - stanje 
po vračilu 46.299 m2). Zanimivo je, da 
takrat ni bilo potrebno nobeno “ raču
novodsko zaračunavanje” vrednosti vr
njenega zemljišča, čeprav je Marinvest 
že bil vknjižen v zemljiški knjigi kot 
uporabnik zemljišč v družbeni lasti! 
Leta 1996 je Marinvest vrnil občini na
slednji del zemljišč (17.821 m2 - stanje 
po vračilu 28.478 m2) na severnem delu 
“trikotnika” ob Tomažičevi ulici. Obe
nem je Sklad stavbnih zemljišč (ta je bil 
takrat v občini še pristojen za gospodar
jenje s stavbnimi zemljišči) po izvede
nem javnem razpisu Marinvestu d.o.o. 
ta zemljišča prodal po 8.311 SIT za m2. 
Leta 1997 je Marinvest d.o.o. vrnil obči
ni nadaljnjih 3.747 m2 zemljišč (stanje 
po vračilu 24.731 m2).
Leta 1998 je pristojnost odločanja o raz
polaganju z občinskim nepremičnim 
premoženjem prešla na občinski svet in 
takrat je Marinvest vrnil nadaljnjih 5.393 
m2 zemljišč (stanje po vračilu 19.338 
m2) , od tega pa je na osnovi predhod
no sprejetega sklepa občinskega sveta 
odkupil skupaj 4815 m2 zemljišč. 
Zadnje vračilo zemljišč se je zgodilo leta 
2004, ko je Marinvest d.o.o. kljub temu, 
da je bil (sicer v nasprotju z dogovori z

občino) že vknjižen kot zemljiškoknjiž
ni lastnik in ne več le uporabnik druž
bene lastnine na občinskih zemljiščih, 
ki jih do takrat še ni vrnil, sklenil z ob
čino pogodbo o brezplačnem priznanju 
lastninske pravice na 1622 m2 zemljišč 
(stanje po vračilu 17.716 m2).

Prva tožba za vrnitev zemljišč
Leta 2002 je bila razglašena prisilna 
poravnava Marinvesta d.o.o., na kateri 
je bilo na zahtevo občine odločeno, da 
mora Marinvest d.o.o. izločiti iz mase za 
prisilno poravnavo vsa zemljišča, ki jih 
občini Izola ni plačal in da jih mora po
plačati v celotni vrednosti. Ker tega vse 
do leta 2004 ni storil, je občina vložila 
tožbo za vrnitev preostalih zemljišč, ki 
pa - kar je v Sloveniji popolnoma nor
malno - do leta 2007, ko je oblast v Izo
li prevzela stranka Izola je naša (kako 
simbolično ime prav za ta primer!) in 
njen župan Tomislav Klokočovnik, še 
niti ni bilo glavne obravnave.

Stranka Izola je naša in njen župan Klo
kočovnik sta presodila, da vse, kar se 
je dogajalo v Izoli v preteklih sedemsto 
letih (odkar so bili sprejeti prvi statuti 
in s tem tudi demokratično odločanje v 
občinskem svetu) ne velja nič, da so vse 
pogodbe, ki so bile sklepane v preteklih 
stoletjih in desetletjih, vredne manj kot 
pergament in papir, na katerem so napi
sane in daje občinski svet neka skupina 
nepomembnih ljudi, ki samo kompli- 
cirajo in težijo. Zato so se odločili, da 
bodo preklicali vse tožbe, ki jih je obči
na vložila v preteklih mandatih zato, da 
ZAVARUJE INTERESE OBČINE IN VSEH 
OBČANOV IN OHRANI LASTNINO OB
ČINE TER JO VRNE V SVOJE ROKE. Po 
njihovem mnenju je Izola “naša”, torej 
ne pripada občanom, ampak je last vla
dajoče garniture, ki lahko razpolaga s 
premoženjem občine po svoji lastni pre
soji in v korist vsakogar, ki ga vladajoča 
garnitura izbere kot primernega.

Lahko bi dobili bistveno več
Tako so pristali na zahteve gospoda Ga
lassia in se zavestno odrekli občinske
mu premoženju za bagatelno odškodni
no, ki je za vsaj 4x nižja, kot bi lahko 
na dražbi ali javnem zbiranju ponudb 
iztržili zanjo. Pri tem pa se je zgodilo še 
nekaj “kolateralne škode”, ki jo lahko 
označimo z več pojmi:
Davčna utaja: ker je Marinvest v bistvu 
plačal kupnino 1.000.000 EUR za 7.883 
m2 zemljišč, bi moral odvesti 20% dav
ka na dodano vrednost. Ker so se podpi
sniki poravnave izognili izrazu “proda
ja”, so mislili, da se s tem izognejo tudi 
davčni obveznosti, pa to ni res in so sto
rili kaznivo dejanje davčne utaje 
Kršili so Zakon o lokalni samoupravi, 
ker niso dali odločitve o prodaji zemlji
šč v presojo občinskemu svetu. 
Marinvest d.o.o je prej omenjena zemlj
išča prodal pred sklenitvijo poravnave 
družbi Ramobaia d.o.o Izola, čeprav je 
vedel, da teče pred sodiščem spor .zara
di vračila teh zemljišč. In prav tako je 
vedel, da teh zemljišč ni nikoli plačal 
pravemu lastniku - občini Izola. Kako bi 
lahko imenovali to dejanje? Zagotovo bi 
ga morali obravnavati organi pregona.

Marinvest še brez koncesije
Vse, kar smo brali v intervjuju v prej
šnji številki Mandrača, kaže na načrtno 
zavajanje občank in občanov Izole, ki 
smo bili vsak posebej in vsi skupaj oš
kodovani za razliko med ceno, ki jo da
nes dosegajo stavbna zemljišča v Izoli 
in “ceno”, ki jo je bil Marinvest d.o.o. 
in njegov direktor Calassi MILOSTNO 
pripravljen plačati za NAŠO LASTNI
NO. In nazadnje: Marinvest in njegov 
Porting marino uporabljata in upravlja
ta - ter seveda tržita - že dobrih trinajst 
ali več let. Ne pozabimo, da brez morja, 
ki je najprej pripadalo občini, od leta 
2003 pa državi Sloveniji, NI MOGOČE 
PRIPELJATI V PRISTANIŠČE NOBENE 
BARKE, torej tudi ni mogoče zgraditi 
pristanišča. Za pravico uporabe vodne 
površine za komercialne namene se v 
vsaki spodobni državi plača lastniku: 
pri nas prej občini, sedaj državi. A niti 
Marinvest niti Porting še nista plačala 
niti centa koncesijske dajatve niti ob
čini niti državi. Ko je bil čas za skle
nitev koncesijke pogodbe z občino, je 
Marinvest poskrbel, da občinski svet ni 
potrdil pogodbe. Tako še danes nima 
nobene pravne podlage za gospodarje
nje s slovensko morsko površino v izol
skem akvatoriju! Vprašajmo se, koliko 
je do sedaj plačal za uporabo kopenskih 
površin v območju turističnega pristan
išča! A pri nas je tako, da so slabi tisti, 
ki se zavzemajo za skupne interese, za 
ohranjanje premoženja vseh občanov, ti 
ljudje so prepirljivci, arogantneži, avto
krati, kverulanti (to so tisti, ki se prav
dajo za vsako figo - ali je pravdanje za 
milijonsko premoženje v EVRIH vseh 
nas res “vsaka figa”?).

Odločalo bo sodišče
Vsi tisti, ki si bodo vzeli čas in pozorno 
prebrali ta članek, in so prebrali intervju 
z gospodom Galassijem, naj si ustvarijo 
sodbo po lastnem premisleku in preu
darku. Končna sodba o vseh teh doga
janjih pa se bo zagotovo izrekla na pra
vem mestu: pred senatom kazenskega 
sodišča! Živimo v pravni državi in nihče 
nima pravice ravnati z našim skupnim 
premoženjem karkoli se mu zahoče!

Breda Pečan
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Marinade

Marinvest napoveduje tožbo 
zaradi vodnega soglasja
V Marinvestu pravijo, da je Ministrstvo za okolje in prostor izdalo vodno soglasje Občini Izola zato,
ker je, kjub opozorilo, upoštevalo parcelizacijo izolskega zaliva, ki je drugačna od tiste, ki jo je leto
pred spremenjeno in po n jihovem mnenju neverodostojno, uradno dobil Marinvest. Napovedujejo Na načrtu parcelacije daje enak sp0d-
tudi tožbo proti nekdanji županji in nekdanjemu sekretarju MOP-a. Komunalnih privezov pa ni.

Marion Kovačič
V Marinvestu pravijo, da bodo poleg pritož
be na izdano vodno dovoljenje Občini Izola 
tudi tožili bivšo županjo in funkcionarja 
Ministrstva, ki bi moral vedeti, da ima Ma
rinvest v rokah dokument, ki mu daje pra
vico do gradnje pomola B in pripadajočih 
privezov.

Načrt, ki ga objavljamo v tem Mandraču 
pravzaprav kaže tisto, kar v Marinvestu 
zagovarjajo kot pripadajoč del izolske
ga zaliva. Direktor Marinvesta pokaže 
mapo z vrisano parcelizacijo na kateri 
piše, da je bila obravnavana na izredni 
seji občinskega sveta leta 2000. To, po 
njegovem mnenju, ve tudi bivša župa
nja in je vedel funkcionar Ministrstva, 
ki je izdal vodno dovoljenje občini, če
prav naj bi Marinvest že pred tem oddal 
vlogo za izdajo gradbenega dovoljenja. 
Obeta se torej nova pravna bitka, če pa 
ji dodamo še zahtevo občinskega sve
ta, da župan ponovno preveri sprejeto 
izvensodno poravnavo, je na dlani, da v 
zalivu še ne bo miru.

Mestna knjižnica Izola vabi na potopisno predavanje
“Mestna knjižnica Izola v okviru 
študijskega krožka “Skozi druge 
kulture spoznavamo sebe” vabi 
v četrtek, 29.5.2008 ob 19. uri v 
čitalnico knjižnice na potopisno 
predavanje o romanju El Camino 
znanega kolesarja, Izolana Florisa 
ŠABIČA, ter predstavitev njegove
ga novega izziva “S kolesom od 
Izole do Londona”, ki je že prera
sel v humanitarno akcijo. 
Izkupiček predavanja gre nepo
sredno v sklad za nakup infuzij
skih črpalk, namenjenim otrokom 
obolelim za rakom.

Ni mu bilo več pomoči
V sredo popoldne, ob zaključ
ku redakcije so po Velikem 
trgu tulile sirene in prehospi- 
talna enota je hitela v Komar
jevo ulico. Od tam so namreč 
poklicali na pomoč in reševalci 
so prihiteli v stanovanje Valter
ja Božiča, ki ga Izolani seveda 
poznamo, poznajo pa ga tudi 
organi pregona, čeprav je res, 
da je bilzadnje čase, odkar je 
bil na vozičku, zelo zadržan. 
Policija primer smrti sicer pre
učuje in ne dajejo podatkov o 
vzroku smrti.

Ali bomo Istrani brez vode
Rižanski vodovod Koper s pitno vodo oskrbuje občine Koper, Izola in Piran. Tre
nutno uporablja, razen izvira reke Rižane, še izvir Gradole v Hrvaški ter zajetje 
Klariči iz sistema Kraškega vodovoda. Republika Slovenija se je odločila, da 
poišče rešitev, ki bo dolgoročno zagotavljala Slovenski Istri oskrbo s kvalitetno 
pitno vodo. Tako se je že leta 2003 začela priprava državnega lokacijskega načr
ta (DLN) za ureditev oskrbe s pitno vodo.
Predmet DLN so vse načrtovane prostorske ureditve, ki se nanašajo na izgradnjo 
potrebnih akumulacij na porečju reke Reke, to je na njenem pritoku Padež in pri
toku Suhorka. Prav tako je predmet DLN tudi povezovalni vod z vsemi potrebnimi 
objekti. Projekt je vključen v program sofinanciranja iz sredstev kohezijskega skla
da EU.
Ministrstvo za okolje in prostor RS je naročilo nalogo »Oskrba s pitno vodo Sloven
ske Obale in zalednega Kraškega območja«. Naloga je kot možno rešitev predlagala 
izgradnjo dveh akumulacij na vodotoku Padež in vodotoku Suhorka. Leta 2005 je 
bila na podlagi te naloge sklenjena pogodba za izdelavo projektne dokumentacije, 
ki je bila decembra 2006 kot osnutek Dokumenta identifikacije projekta (DIIP) iz
brana varianta akumulacija Padež.
Leta 2006 je bil sprejet sklep o pridobitvi mnenja tujih revizorjev. Njihovo poro
čilo je ministrstvo pridobilo 20.07.2007. Tuji revidenti niso pregledali načrtov za 
varianto izgradnje akumulacije Padež, temveč so o njej sklepali na podlagi povsem 
napačnih izhodišč, opisanih v drugi dokumentaciji. Izdelovalec dokumentacije ni 
imel možnosti revidentom pojasniti prednosti predlagane variante.
V pripravo projekta so že desetletje vključeni strokovnjaki najvišjega nivoja, zato 
lahko recenzijo izdelano brez sodelovanja izdelovalcev dokumentacije, razumemo 
kot nezaupnico najkompetetnejši slovenski vodnogospodarski stroki.
Posledica takšnega ravnanja Ministrstva za okolje in prostor je zaustavitev dela na 
projektu, ki ga je ministrstvo samo uvrstilo med prioritetne naloge. Posledično tudi 
v Resoluciji o nacionalnih razvojnih projektih za obdobje 2007-2020, projekt oskr
be s pitno vodo ni niti omenjen, kar pomeni, da zanj ni predvidenih proračunskih 
sredstev.
Ministrstvo za okolje in prostor ima priložnost popravnega izpita. Akumulacijo Pa
dež naj uvrsti v rebalans proračuna, ki ga bo Državni zbor RS obravnaval in spreje
mal v tem tednu. Prav tako pozivamo vse občinske svete in župane Obalno-kraških 
občin ter vse poslance DZ RS, naj zahtevajo uvrstitev akumulacije Padež v rebalans 
proračuna RS za leto 2008 in 2009.

MO LDS KOPER, Predsednik MIRAN BAVČAR
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Igrajmo se Zemuo krast

Dve različni parcelizaciji istega zaliva
Tisti Izolani, ki jih zanima kaj več kot le 
privez za njihov čoln ali jadrnico, pra
vijo, da je bil pred leti sprejet dogovor 
o tem, da bo, še nezgrajeni pomol B 
meja med komercialno in komunalno 
marino. Južne priveze naj bi tržila Ma
rina, severne pa Komunala. V izolski 
Marini pa ves čas trdijo, da celoten 
pomol B pripada njim in da imajo do
kumente, ki to dokazujejo. Tokrat smo 
prvič dobili na vpogled nekatere mape 
in dopise, ki dokazujejo najmanj to, da 
je bilo dogajanje v zvezi s parcelizacijo 
izolskega zaliva zelo razgibano. Kateri 
dokumenti zares držijo pa bo očitno 
odločalo sodišče.

Za uvod so nam v Marinvestu pokaza
li dve različni mapi, ki nosita isto ime: 
Predlog parcelizacije območja večna
menskega turističnega pristanišča v 
Izoli. Mapi se v pisnem delu razlikujeta 
le v letnici izdelave, saj je njun izdelo
valec isti, razlikujeta pa se predvsem v 
položaju takoimenovanih geodetskih 
točk, ki določajo meje turističnega pri
stanišča.
V dokumentu iz aprila leta 2000 je ta 
meja postavljena bolj proti severu, mor
ski del se začenja nekje sredi parkirišča 
na Lonki, bolj severna je tudi skrajna 
točka meje turistične luke, geodetske 
točke pa so: 47,48 in 49.

Iste točke se pojavijo na enakem doku
mentu iz leta 2001, ki ga je potrdil isti iz
delovalec, le da so tam točke premaknje
ne proti jugu in sicer tako, da izhodišč
na točka (47) med kopnim in morjem ni 
več sredi parkirišča ampak pri gostinski 
šoli. Prav tako je proti jugu pomaknjena 
točka 48, točka 49 pa je skoraj odveč, saj 
je dejansko zarisana kot ravnina.
In zakaj je to tako pomembno? Prepro
sto zato, ker je bilo s prvo parcelizacijo 
turistični luki dodeljeno večje območje 
zaliva in zato, ker je Ministrstvo za oko
lje in prostor ob dodelitvi Vodne pravice 
Občini Izola upoštevalo drugo parceli
zacijo, za katero v Marinvestu trdijo, da 
ni verodostojna.

Predlogov je lahko več 
Iz izolskega podjetja Meridian so na 
naše vprašanje glede različnih predlo
gov parcelizacije ob istem oštevilčenju 
geodetskih točk poslali kratek odgo
vor:

Predlog je predlog, predlogov je lah
ko več. Pri nas smo jih samo izrisali 
po predlogu občinskih služb, ker 
smo imeli ustrezne podloge po do
mače karte.
In to je tudi vse kar smo izvedeli o 
nastanku teh dveh različnih parce
lacij, ki sta na pogled skoraj nepo
membni, v resnici pa pomenita kar 
bistveno razliko v uporabi tega ze
mljišča. Če bi ostala prva varianta bi 
namreč komercialna marina gradila 
pomol B in ga tudi tržila, za komu
nalne priveze pa bi ostalo bolj malo 
vodnih površin.
Druga varianta je za občane seveda 
ugodnejša, saj skrči območje komer
cialne marine, vendar je vprašanje, 
če se ni zgodila prepozno, saj je o 
takšni parcelizaciji odločal občinski 
svet 20. aprila leta 2000.

Kaj so sploh geodetske točke?
Geodetska uprava Republike Slovenije je 
pristojna za vodenje osnovnega geodet
skega sistema. Sestavljajo ga horizontal
ne in višinske mreže geodetskih točk in 
je matematična osnova za meritve, ge- 
okodiranje in kartografijo. Točke so na 
terenu označene in imajo koordinate v 
enotnem koordinatnem sistemu. Vode
nje, vzdrževanje in izdajanje podatkov 
o geodetskih točkah poteka neposredno 
v centralni bazi preko komunikacijske
ga omrežja državnih organov. 
Geodetske točke se delijo glede na na
tančnost in način nastanka mreže na: 
Temeljne horizontalne geodetske točke, 
Temeljne višinske geodetske točke, Iz- 
meritvene horizontalne geodetske toč
ke, GPS točke in Gravimetrične točke. 
Evidenca je vzpostavljena za celo drža
vo. V centralni bazi se vodijo podatki 
za 29.900 temeljnih horizontalnih geo
detskih točk, 227.000 izmeritvenih geo
detskih točk, 12.000 temeljnih višinskih 
geodetskih točk in 1.597 GPS točk.

Komunalni privezi čakajo

Medtem, ko se obetajo novi sodni 
spori, saj direktor Marinvesta napo
veduje tožbo proti nekdanji županji 
Bredi Pečan in odgovorni osebi Mi
nistrstva za okolje in prostor, ki je 
zavestno odločala po “neveljavni” 
parcelizaciji, pa občani čakajo na 
komunalne priveze.
Čakajo tudi tisti, ki so morali svo
ja plovila umakniti zaradi sidranja 
drugega pomola, ki pa zdaj, še ved
no, stoji prazen. Seveda so dolgolet
ni najemniki komunalnih privezov 
zelo slabe volje in razmišljajo tudi o 
državljanski nepokorščini, oziroma 
o tem, da bi svoja plovila preprosto 
privezali ob pomol, ki zdaj tam stoji 
prazen.
Seveda pa to ni tako preprosto, saj 
so pomoli še vedno last Marinvesta, 
upravljati pa bi jih morala Komuna
la, vendar ta prenos zaradi posredo
vanja pri gradbenem inšpektorju ni 
bil opravljen, tako kot v primeru pr
vega pomola, ki je zaseden, čeprav 
je prav toliko nelegalen kot bi bil 
drugi pomol.

lil
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Tudi šahiste imamo v Izoli
Vikend odločitev

Ta vikend bo padlo nekaj odločitev o usodi 
nekaterih klubov. V končnici prve futsal lige 
imajo naši doma v petek ob 20.00 odločilno 
tekmo s Sevnico. Zmaga z dvema ali več goli 
razlike je pogoj za obstanek! Teoretično je 
seveda možna, vendar bo do nje ob odsotno
sti Franetiča in Novaka (kartoni) težko priti. 
Nekaj možnosti za preboj v prvo ligo imajo 
tudi nogometaši Bonifike, ki igrajo v soboto 
ob 17. uri doma odločilno tekmo z Alumini
jem. Zmaga z igralci iz Kidričevega in poraz 
Bele krajine bi Bonifiko še obdržal na dru
gem mestu in kvalifikacijah za prvo ligo. 
Poraz Kortežanov z Dekančani sicer ni uso
den, je pa zmaga na nedeljski tekmi (17.00) 
proti Kranju nujno potrebna. Ob isti uri igra 
Izola Argeta doma z Jadranom Dekani.

Nogomet

2.SNL
Rudar Velenje: Bonifika 5:1 (1:1)

3. SNL zahod
Slovan - Izola Argeta 0:4 (0:1)
Ljubljana - Stadion NK Slovan, gledalcev 100, 
sodnik Goričan (Laže pri Tuhinju). Strelci: 
0:1 Hadžimuratovič (45), 0:2 Hadžimurato- 
vič (49), 0:3 Hadžimuratovič (
67), 0:4 1. Božič (89).
Izola Argeta: Žunič, Valenčič, Zupan, Čatič 
(od 85. Marsič), Grabar, I. Božič, Radovac, 
Orelesi, Hadžimuratovič, Ostojič (od 80, 
Stojadinovič), Pahor (od 68. Pahor). Trener: 
Oliver Bogatinov.
Na letošnjem zadnjem prvestvenem gostova
nju so si Izdani privoščili izdatno zmago. 
V prvem delu sta bili sicer moštvi izenačeni, 
prvi zadetek v mreži Slovana pa je Izdane 
ohrabril za ofenzivnejšo igro v drugem pol
času. Izolski “Baggio” (Hadžimuratovič), ki 
je s hat-trikom izkazal svoje strelske sposob
nosti, je zgolj potrdil prevlado Izole v tokrat
nem dvoboju, izolski kapetan pa je z golom 
v izteku srečanja prispeval k letos rekordni 
zmagi izolske enajsterice na gostovanjih. BV 
Jadran Dekani:Avtoplus Korte 1:0 (1:0)

Namizni tenis

V soboto in nedeljo je v Cerknici potekalo 17. 
državno prvenstvo RS za kadete in kadetinje. 
Na prvenstvu se je igralo v treh disciplinah in 
sicer posamezno, dvojice in mešane dvojice. 
Najboljše se je odrezala Nika Veber, kijev po
sameznem delu za uvrstitev med štiri najbol- 
še izgubila proti finalistki Galičevi iz Preserja. 
Med šestnajst najboljših sta se uvrstili Vita 
Vatovec in Urška Čokelj, ki je s to uvrstitvijo 
glede na letošnje rezultate ugodno preseneti
la. Na glavni del turnirja se je uspelo uvrstiti 
še Lari Zakrajšek, za uvrstitev med prvih še
stnajst pa je nato izgubila protiVeronikovi iz 
radeljskega Preventa.
V igrah dvojic smo dosegli pri dekletih dve 
uvrstitvi med 16 najboljših in sicer para Milen- 
kovski Čokelj ter Veber Vatovec. Pri kadetih pa 
sta se Germek Andrej in Pavlin Erik uvrstila 
med 322 najboljših. Pri mešanih dvojicah smo 
tokrat odigrali nekoliko pod pričakovanji, kar 
se tiče rezultatov, saj je najboljše kar smo do
segli so tri uvrstitve med 32 najboljših. 
Nasplošno so naši tekmovalci in tekmovalke 
pokazali na prvenstvu kar trenutno zmorejo 
in celo nekoliko boljšo igro, kot smo je bili 
navajeni do sedaj. Vsi ostajajo v tej kategoriji 
še najmanj eno leto in bodo tako ob dobrem 
delu imeti nedvomno možnosti za izboljšati 
letošnje rezultate.

Rokomet

Mlade Maestralovke - državne prvakinje
Po izredno uspešni generaciji deklic letnik 
1992, ki je naslov državnih prvakinj osvoji
la kar trikrat, je po njihovi poti krenila tudi 
letošnja ekipa »mlajših deklic A« ŠD Mae
stral » T1NTTER TRANSPORT » ( letnik 1995 
in mlajše ), saj so si na finalnem turnirju v 
Ljubljani, z dvema prepričljivima zmagama, 
priborile naslov državnih prvakinj.
Ekipa trenerja Toneta Bariča je že z rezul
tati v jesenskih kolih tekmovanja pokazala, 
da v tukajšnjih nasprotnicah nima prave 
konkurence,saj so nizale zmago za zmago in 
sezono zaključile brez poraza. Kljub premoči 
v zahodni ligi so redno in zagnano trenirale 
( igrale tudi prijateljske tekme s fanti Izole in 
Kopra ) in iz meseca v mesec postajale bolj 
homogena ekipa.
Da bi bile čim bolje pripravljene na » Finalni 
turnir », so se v aprilu udeležile mednarod
nega »velikonočnega turnirja” v Gyoru na 
Madžarskem, kjer so prikazale dober roko
met ( šest tekem zmagale in eno izgubile ). 
Na » Finalni turnir » v Ljubljano se je dobro 
razpoložena ekipa » mlajših Maestralovk 
»odpravila v družbi najbolj zvestih navijačev 
- staršev z avtobusom. Po začetni slovesno
sti je najprej potekala tekma med ekipo RK 
Nazarje in domačo ekipo DRŠ Inna Dolgun. 
Napet in borben spopad dveh enakovrednih 
ekip se je zaključil z neodločenim rezulta
tom 11:11.
V naslednji tekmi sta se pomerili ekipi RK 
Nazarje in ŠD Maestral » TINTTER TRAN
SPORT ». Primorke so tekmo začele zavzeto. 
Z zagrizeno obrambo in organizirano igro v 
napadu so si do konca prvega polčasa pri
borile prednost 4 golov. Drugi polčas so na
sprotnice s tesnim pokrivanjem Maestralovih 
igralk po celi svoji polovici igrišča prednost 
kmalu po začetku polčasa začele zniževati. 
Maestralovkam so se uspele približati na gol 
razlike in že je kazalo na izenačen zaklju
ček tekme. Primorke so ob burni podpori s 
tribun dodale še nekaj svoje borbenosti in z 
nekaj smelimi prodori pogumno premagale 
obrambo nasprotnic. Razlika se je začela po
večevati in prva tekma je tako bila dobljena z 
rezultatom 16:11.
Zadnja tekma finalnega turnirja se je odvijala 
med SD Maestral » TINTTER TRANSPORT » 
in DRŠ Inna Dolgun. Domače rokometašice 
so branile naslov državnih prvakinj iz pre
teklega leta. Tudi to tekmo so Maestralovke 
začele smelo, kmalu povedle s tremi goli 
razlike in ob borbeni igri prednost zadržale 
cel prvi polčas ter na odmor tudi tokrat odšle 
s štirimi goli razlike. V drugem polčasu so 
domačinke okrepile svojo obrambo, tako da 
so Maestralovke le stežka prihajale do strela. 
Sicer trdno Maestralovo obrambo so uspele 
načeti z dvema uspešnima streloma z deve
tih metrov. Prednost Maestrala je plahnela in

vse je kazalo na razburljivo končnico. S še 
uspešnejšo obrambo pa so rokometašice Ma
estrala uspele prestreči nekaj nasprotnikovih 
žog ter uspešno izvesti svoje protinapade, 
tako da v zadnjih minutah zmaga ni bila več 
vprašljiva. Tekma se je končala z dvema go
loma razlike ( 12:10)
Naslov državnih prvakinj so osvojile nasled
nje igralke : Sana Trček, Nina Klobas, Tina 
Škorjanc, Dinka Čamdžič, Tea Radojkovič, 
Kaja Černetič, Veronika Leski, Tina Mun
da, Mihaela Mikolič, Anja Jerman, Teodo
ra Ilič, Dijana Nedakovič in Saška Ličan. 
Maestralovke so imele v svojih vrstah tudi 
najboljšo igralko turnirja, in sicer požrtvo
valno krožno napadalko Teodoro Ilič.
Za pomoč pri delu z ekipo gre zahvala tudi » 
tehniku » Izidorju Guštinu in » fizioterapevtu 
» Suletu Rizviču.
ŠD Maestral je tako na najlepši možni način 
zaključil še eno uspešno sezono. S tem je 
pripravil uspešno popotnico konec lanskega 
leta ustanovljenemu »Ženskemu univerzi
tetnemu rokometnemu društvu Koper«, v 
okviru katerega bodo v naslednji sezoni te
kmovale sedanje Maestralove ekipe.

Jadranje

Ko v Izoli “zapiha bonaca”
Zadnja iz vrste regat za izbor reprezentanc 
v mladinskih razredih, je potekala v sila za
htevnih pogojih, ki so bolj delali sive lase re
gatnemu odboru kot jadralcem.
V razredu laser 4.7 so uspeli izpeljati štiri 
preizkušnje. Tokrat je v konkurenci dvajse
tih jadralk in jadralcev, vsem pošteno poka
zala zobe Urška Košir (Burja), ki je z osmimi 
točkami stopila na najvišjo stopničko. Simon 
Laganis (Olimpie) je imel dve točki več, kot 
tudi Jakob Božič (Burja), ki je regato kon
čal na tretjem mestu. Tretji med fanti je bil 
Klas Kaligarič (Olimpie), druga in tretja med 
dekleti pa Špela Zotter (ŠJK) in Nina Vovk 
(Burja).
Regatni odbor je v sila spreminjajočih se ve
trovih, po dolgem čakanju na vodi, vendarle 
uspel rešiti regato optimistom. Sreča je hote
la, da so jih prve poslali prek štartne črte, saj 
so morali razredu laser 4.7 vsled brezvetrja 
regato prekiniti. Najbolje se je med 67. ja
dralci razreda optimist odrezal Matteo Bonin 
(Adriaco), točko za njim pa je regato končal 
Matej Stanič, tretje mesto pa je prijadral Ma
tjaž Puh (oba Pirat). Med dekleti je bila naj
hitrejša Marta Faraguna (Adriaco), pred Kim 
Pletikos (Burja) in Katerino Omero (Adria
co). Druga med slovenskimi dekleti pa je bila 
Eva Peternelj (Jadro) in tretja Urša Kraševac 
(Piran). Med kadeti je najbolje dane pogoje 
ujel v jadra Dan Poljšak (Loka Timing), dru
gi je bil Peter Janežič (Burja), tretji pa Anže 
Podlogar (Pirat). Med kadetinjami je najbo
lje prikrmarila do cilja Urša Kraševac (Piran), 
druga je bila Lin Pletikos (Burja) tretja pa 
Marta Curri (Sirena).
Žal redko v domačih vodah vidimo atraktivni 
razred fireball. Tokrat se je regate udeležilo 
10 posadk. Najbolje pa se je po petih jadra
njih izšlo posadki Kocjančič-Bertok (JK Fi
reball), ki je nanizala tudi pet zmag. Druga 
sta bila Hrvatin in Planinšič (Fagar), tretja pa 
je regato za Pokal Burja končala posadka Ja- 
dek-Jadek. (JZS)

POGLED S STRANI
piše:

fiLT3 Žarko Kovačič

Nič razburljivega, v rokometu trenutno 
»piha« bonaca. Veliko se govori in tudi 
piše, vendar pa časi niso pravi. Kdor ima 
pogodbo je že vezan, ostali bodo še ne
kaj časa barantali. Zanimive so številke, 
tako enih kot drugih. Morda so v rahli 
prednosti igralci pred upravami. Nikoli 
nam ne uspe izvedeti, koliko in kakšne 
pogoje postavljajo igralci, za pripadnost 
nekemu klubu. Čeprav že toliko let v 
Evropi, se pri nas te stvari še vedno skrb
no skrivajo. Kaj malega se izve ob odho
dih v tujino, domači trg pa to skrbno va
ruje. Morda celo bolje tako, ker bi stvari 
verjetno marsikoga razburile. Lestvica 
vedno ne razkrije vsega, namreč med 
bojem za prva mesta in tistimi za obsta
nek ni prav velike razlike, Izdani to še 
preveč dobro vemo. sem rokometašem 
in rokometašicam pa le ni dano, da po
čivajo. Mislim na obe članski reprezen

tanci. Pri obojih je kar nekaj sprememb. 
Vsi pa več pričakujemo od moške kot od 
ženske ekipe. Dve tekmi proti Slovakom 
bodo odločile, kdo bo potoval na evrop
sko prvenstvo, ki bo na Hrvaškem. Ob 
napredovanju naših, si bomo lahko te
kme ogledali v Poreču. Igralci in vodstvo 
pričakujejo pomoč naših navijačev, na 
Hrvaško pa nas vežejo tudi lepi spomini. 
Naj spomnem, da smo si v Zagrebu »pri
služili« prvo sodelovanje na olimpijskih 
igrah v kolektivnih športih.
Dekleta bodo imela veliko več proble
mov, predvsem zaradi mladosti in na
šega lahkega državnega prvenstva. Do 
napovedane spremembe tekmovalnega 
sistema žal ni prišlo, tako so Izolanke 
izgubile status prvokategornic. Slabo 
se je izšlo tudi Skofjotkam, katere so 
izgubile v razigra vanju za obstanek. Pri
morsko čast bodo sedaj branile le Piran- 
čanke, katere so bile prvakinje IB lige. 
Kaj se sedaj piše ženskemu rokometu 
v Izoli?«Prizadeti« obljubljajo, da bodo 
skušali stvari čimprej vrniti na stare 
pozicije. V kratkem bodo sklicali občni 
zbor in stvari predstavili. Vsi upajo, da 
bodo le deležni pomoči, predsvem pa 
upajo na uresničitev danih obljub.

šHe avtocenter

Sermin 7c, Koper 
Tel: 05/66-31-060 
GSM: 031/667-792 

www.bajc.si
Novo v KOPRU CHEVROLET
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Dekleva gre na olimpijado
Na 17. seji Izvršnega odbora JZS, ki je bila 
v nedeljo 25. maja v Izoli, potem ko so bili 
znani izzidi regate v Medembliku, na kate
ri sta Vesna Dekleva Paoli in Klara Maučec 
pokazali boljšo pripravljenost od posadke 
Teja in Alja Černe, se je odločilo o tem ka
tera posadka bo Slovenijo zastopala na 01 v 
Čingdau.
Na osnovi argumentov ter končne kriterijske 
regate v Medembliku, se je 10 strinjal, da je 
za nastop na 012008 primerna posadka De
kleva Paoli - Maučec.
Dosedanji vrhunski rezultati in 4. mesto na 
minuli Olimpijadi ter zelo dober nastop v 
Medembliku, kjer je posadka imela tudi dve 
uvrstitvi med prvih pet ter očitni dvig njune 
forme je dober obet, da bi tudi na 012008 la
hko dosegle dober rezultat. Zato je 10 sprejel 
sklep, da se za žensko posadko olimpijske
ga dvoseda 470 za nastop na 01 v Čingdau 
izbere posadko Vesna Dekleva Paoli in Klara 
Maučec.
Zaradi odstopa Predsednika strokovnega 
sveta Ivana Štravsa pred nastopom naših ja
dralcev na 01 je 10 sprejel sklep, da funkcijo 
prevzame do nadalnjega Stanislav Žbogar, da 
bo David Antončič vodil kontakte z OKS, Ja
nez Mrak pa prevzel vso logistiko za 01.
Na seji so bili prisotni: Stanislav Žbogar, Vi
ljem Orel, Milan Morgan, Srečo Jadek, David 
Antončič, po telefonu in korespondenčno pa 
so sodelovali: Emil Mesarič, Miran Trontelj 
in Uroš Žvan.
Na 17. seji Izvršnega odbora JZS, ki je bila 
v nedeljo 25. maja v Izoli, potem ko so bili 
znani izzidi regate v Medembliku, na kate
ri sta Vesna Dekleva Paoli in Klara Maučec 
pokazali boljšo pripravljenost od posadke 
Teja in Alja Černe, se je odločilo o tem ka
tera posadka bo Slovenijo zastopala na 01 v 
Čingdau.
Na osnovi argumentov ter končne kriterijske 
regate v Medembliku, se je 10 strinjal, da je 
za nastop na 012008 primerna posadka De
kleva Paoli - Maučec.
Dosedanji vrhunski rezultati in 4. mesto na 
minuli Olimpijadi ter zelo dober nastop v 
Medembliku, kjer je posadka imela tudi dve 
uvrstitvi med prvih pet ter očitni dvig njune 
forme je dober obet, da bi tudi na 012008 la
hko dosegle dober rezultat. Zato je 10 sprejel 
sklep, da se za žensko posadko olimpijske
ga dvoseda 470 za nastop na 01 v Čingdau 
izbere posadko Vesna Dekleva Paoli in Klara 
Maučec.
Zaradi odstopa Predsednika strokovnega 
sveta Ivana Štravsa pred nastopom naših ja
dralcev na 01 je 10 sprejel sklep, da funkcijo 
prevzame do nadalnjega Stanislav Žbogar, da 
bo David Antončič vodil kontakte z OKS, Ja
nez Mrak pa prevzel vso logistiko za 01.

Na seji so bili prisotni: Stanislav Žbogar, Vi
ljem Orel, Milan Morgan, Srečo Jadek, David 
Antončič, po telefonu in korespondenčno pa 
so sodelovali: Emil Mesarič, Miran Trontelj 
in Uroš Žvan.

Veslanje

V nedeljo Istrska regata
V nedeljo, 01. junija 2008, bodo Izolo za
sedli veslači iz preko 20-ih klubov iz Slo
venije, Italije, Hrvaške in Avstrije. Domači 
veslaški klub ARGO Izola prireja v Simo
novem zalivu tradicijonalno 53. Istrsko 
mednarodno veslaško regato.
Prireditev je brezplačna zato vabljeni k 
ogledu in navijanju vsi športni navdušenci 
in simpatizerji veslanja. Pričnemo s prvim 
startom ob 7:30 uri.

KOŠARKA
V nedeljo so pionirji Izole v Ilirski Bistrici 
odigrali zadnji krog 2. SKL in končali spo
mladanski del prvenstva na vrhu brez pora
za. Brez težav so prišli do lahke zmage saj so 
že v 1. četrtini postavili stvari na svoje mesto 
in do konca tekme vseskozi povečevali razli
ko. Trener Poček je ponudil priložnost vsem 
igralcem, ki so s svojo igro upravičili njegovo 
zaupanje. Skozi celotno srečanje so nareko
vali visok ritem igre ter z dobro obrambo in 
z lepimi akcijami navduševali. Piama Pur ni 
bila dorasel nasprotnik in razlika je bila na 
koncu kar 47 točk.
Piama Pur : Izola 39:86 (10:22, 7:25, 
9:19,13:20)
Igrali so:Černač Nejc, Jelič Bojan, Skočir 
Klemen, Radanovič Matija, Dvorski David , 
Cerkvenik Tadej, Volk Peter, Koradin David 
in Špoljarič Timotej

Balinanje

1. balinarska liga 
PostojnaJadran Izola 12:10 
Proti favoriziranim Postojnčanom so Izdani 
odigrali izrstno in malo je manjkalo pa bi pri
pravili prvovrstno presenečenje.
V soboto ob 16.00 uri bodo doma igrali proti 
kipi idrijskega Kolektorja.

1. Območna liga Slovenske Istre
V tem rangu tekmovanja nastopa ekipa iz 
Kort, ki je letos zelo pomlajena, zato rezulta
ti niso v prvem planu. Kljub temu so v štirih 
krogih trikrat zmagali in enkrat izgubili ter 
zasedajo 2. mesto na lestvici. V vodstvu je 
Modri val, ki pa bo v petek, 6. junija ob 18.00 
prišel na gostovanje prav v Korte. Rezultati 
Kort.
Korte:Hrvatini 18:4, Lucija:Korte 18:4, 
Korte:Pobegi 14:8 in Korte:Škofije 16:6
V soboto bodo igrali prijateljsko tekmo v 
Umagom.
2. območna liga Slovenske Istre
V tem rangu tekmovanja je ekipa Besenghi 
Jadran premagala Anteno 2 z rezultatom 
11:3, igralci Jagodja pa so z enakim rezulta
tom izgubili doma. V četrtekob 17.00 bo Be
senghi gostoval v Marezigah, Jagodje pa pri 
Trti iz Svetega Antona.

RibolovŠportni ples

MI SE NE DAMO
pravijo člani istoimenske Street show forma
cije plesnega kluba Kazina iz Ljubljane, saj so 
v aprilu postali viceprvaki v kategoriji Street 
show formacije / člani na državnem prven
stvu v modernih tekmovalnih plesih (drugo 
mesto)! Trener skupine je Željko Božič, ki je 
kot plesalec in koreograf spremljal Rebeko 
Dremelj na izboru za Emo in na Evroviziji.
In kakšno zvezo ima to s Primorci?! Ima, 
saj v formaciji, ki šteje 21 članov, uspešno 
»hiphopata« tudi Izolana Marija Dordeska in 
Aleks Šuštar, ki študirata v Ljubljani. Aleks 
se je z lastnimi koreografijami preizkusil 
tudi kot solo član ter na letošnjih kvalifika
cijskih turnirjih pobral 6. mesto v Radovljici, 
prav tako 6. v Sežani, odlično 2. mesto v Lju
bljani, na nedavnem državnem prvenstvu 11. 
maja je v kategoriji hip hop solo člani za las 
zgrešil polfinale (bil je dvanajsti), v katego
riji Street show solo člani pa finale ter pristal 
na težko prisluženem osmem oz. po diskva
lifikaciji enega plesalca sedmem mestu, kar 
na državni ravni ni kar tako!. Aleksovo in 
Marijino formacijo tako sedaj čaka svetovno 
prvenstvo in vrsta mednarodnih tekmovanj, 
na katere se že pripravljajo in iščejo sponzor
je. (dš)

Drugi zaporedni naslov Tramontani
Konec tedna je bilo na izolskem valobranu 
državno prvenstvo v ribolovu s skalnate oba
le, ki ga je sicer organizirala ZŠRS, pripšravil 
pa klub Mormora iz Celja. Že drugič po vrsti 
je ekipni naslov ostal v Izoli pri ekipi društva 
Tramontana - prijatelji morja, ki so slavili že 
lani. V ekipi so bili Marko Vuk, Sandro Va
lenti in Franc Juriševič, ki so nalovili največ 
tipično skalnih rib, posamično pa je Marko 
Vuk osvojil tudi naslov državnega prvaka.

ŠAH
VLADKO BREČEVIČ ZMAGOVALEC
IZOLA - Končalo se je letošnje odprto prven
stvo Izole, ki je potekalo od marca. Udeležilo 
se ga je 14 šahistov iz štirih obalnih klubov, 
prvo mesto pa je pripadlo koprskemu mojstr
skemu kandidatu Vladku Brečeviču. Takoj za 
njim sta se uvrstila Pirančana Valter Pregarac 
in Timothy Šuc, najboljši izolski šahist pa 
je Nenad Petrina na 4. mestu. Pokal za naj
boljšega seniorja je prejel domačin Renato 
Kaligarič.
Izidi zadnjega kola: Mlakar - Brečevič remi, 
Vidic - Pregarac 0-1, Sivec - Šuc 0-1, Japelj 
- Petrina 0-1, Kaligarič - Rebolj 0-1, Harcet - 
Todosovski remi, Ploč - Todorovič 0-1. 
Končni vrstni red: Brečevič 8, Pregarac 7,5, 
Šuc, Petrina 6, Kaligarič, Todorovič, Todo
sovski, Rebolj 4,5, Sivec, Mlakar, Harcet 4, 
Japelj 3, Vidic 2, Ploč 0,5.
Na sliki: Dobitniki pokalov (od leve): Valter 
Pregarac, Timothy Šuc, Vladko Breevič in 
Renato Kaligarič.
Besedilo in slika: Andrej Žnidarčič
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Tudi tržnica je prišla v NIKI 
oziroma Celestina 4 ever
V četrtek, 22. maja, se je v izolski knjižnici, v klepetu z Natašo Benčič, kot 32. »Zanimiva 
Izolanka« predstavila najbolj znana osebnost izolske tržnice, Celestina Ražman.
Njena glasnost je njen zaščitni znak, 
delo pa je zanjo največji dar, ki ji ga 
lastne roke lahko podarijo. Utrujeno
sti še ni začutila, kljub temu, da ima 
za sabo kar 53 let delovne dobe. In po 
vseh teh letih ponosno pove, da ima 
na srečo take roke, ki iz nič naredijo 
dosti, njena čarodejna poštevanka pa 
je,da iz dva naredi pet - česarkoli.

Delati je začela že zelo mlada, pri 17- 
ih, potem, ko jo je revščina odgnala od 
doma in je delo našla v Umagu, v pral
nici in likalnici tamkajšnje vojašnice, 
pozneje pa še v pekarni in prodajalni 
kruha. Pri 20-ih se je poročila in rodi
la prvega otroka, Egidija. V zakonu ni 
imela sreče. Dvakrat je bila poročena 
in ločena z istim moškim. Prvič je od 
njega pobegnila leta ‘59, s komaj sedem 
mesečnim sinčkom, in se zatekla k se
stri v Izolo. Izola je bila v njenih očeh 
takrat, v poznih ‘50-ih, prijetna vasica, 
katere glavna hiša je bila pri Mirandotu 
(op. Mirando Lovrečič, 13. »Zanimivi 
Izolan«),
Najprej je bila zaposlena v tovarni 
Arrigoni, »v prostem času« pa je bila 
še snažilka 6-ih stopnišč in gospodinja 
pri tržaških šinjorah. Tako se je razda
jala kakšnih 16, 17 let, vse dokler se ji 
ni ponudila priložnost, da v Fiesi in v 
Strunjanu na plaži prodaja sadje, ki ga 
zadruga ni uspela spraviti na trg. Takrat

se je začelo njeno honorarno delo »na 
placu« - podnevi, vsak dan. Ponoči pa 
je še vedno delala v Arrigoniju ali čisti
la »škale«. Leta ‘65 pa je postala zaseb
nica, ki je s svojo obrtjo 40 let krojila 
scenarij izolske tržnice. Spoznala je vse 
odtenke človekovega značaja, naučila 
se je biti podjetna, s trdim delom in do
brimi naložbami je spravila skupaj lepo 
premoženje.
Pred desetimi leti se je podala tudi v 
politiko. Po nasvetu takratnega župana 
Maria Gasparinija je kandidirala za žu
panjo in dosegla skoraj 13% glasov, se 
pravi le nekaj odstotkov manj kot jih je 
dosegla zmagovalka, Breda Pečan.
V svojem načrtu je imela Izolo, ki bi bila 
naklonjena kmetom, ribičem in obrtni

kom, zagotovo bi bila postavila kulturni 
dom ter napolnila občinsko blagajno s 
prodajo kakšne nepomembne občinske 
»šofite«. ‘Tudi prejšnja oblast’, meni Ce
lestina, ‘je naredila veliko dobrega za 
Izolo, a kaj ko sedaj ne in ne sodeluje 
z novo oblastjo'. ‘Če bi se obe oblasti 
povezali, ter sodelovali, bi lahko Izola 
doživela pravi razcvet’, je prepričana 
Celestina. Tako pa komaj verjame, da 
imajo eni in drugi radi Izolo, za katero 
naredijo manj kot nič, je še komentirala 
Celestina.
Ampak politiki pridejo in grej o, Celesti
na ostaja. Glasna, delavna, jezikava, do
brosrčna, neutrudljiva in neponovljiva, 
Celestina per sempre.

Ksenija Orel

Prvi klubski literarni zbornik KIŠD
Klub izolskih študentov in dijakov (KIŠD) bo da
nes ob 17.00 predstavil prvi izolski (klubski) li
terarni zbornik, ki vključuje poezije, prozna dela 
in stripe obalnih študentov in študentk. Z njim 
so v izolskem klubu dijakov in študentov želeli 
omogočiti neuveljavljenim a motiviranim umet
nikom, da lahko objavijo svoja dela v lokalnem 
okolju in se na ta način lahko dodatno uveljavlja
jo znotraj lokalne in umetniške sfere.

“Zasnova in planiranje literarnega zbor
nika se je začela že lani, ko smo izdali 
obvestilo o zbiranju gradiva za zbornik 
in določili oktober kot rok oddaje. Po 
dolgem čakanju in zbiranju smo nav
sezadnje dobili dovolj izdelkov, da se 
je lahko zbornik ustvaril. Hkrati je bil 
izbran zmagovalec/ v vsaki kategoriji, 
ki bo dobila 100 Eur nagrade. Prav za to 
posebno instanco nagrajevanja je bila 
posebej vzpostavljena žirija strokovnja
kov na področju literature” je povedal 
podpresednik KIŠD, Erik Toth.
“Kljub raznim pripetljajem in oviram, ki 
so se pojavili med samim oblikovanjem, 
planiranjem in (posledično) popravlja
njem zbornika, smo ga uspeli uokviriti 
v končno obliko, ki jo bomo predstavili 
danes, v četrtek, 29. maja, ob 17. uri v 
prostorih KIŠD, pod izolskim stadio
nom.
Na predstavitvi Izolskega literarnega

zbornika KIŠD bodo predstavili izde
lek, avtorje, ter predstavili in nagradili 
nagrajence v vsaki kategoriji.
Izolski literarni zbornik bodo razdelili 
po vseh obalnih srednješolskih knjiž
nicah, en izvod bo poslan v Narodno 
univerzitetno knjižnico, ostale bodo la
hko vsi zainteresirani dobili v prostorih 
kluba.

POMLADNI DAN V EVROPI 2008
Tudi letos v Vrtcu Mavrica Izola sodelujemo 
v mednarodnem projektu Pomladni dan v 
Evropi, ki bo potekal vse do 30.6.2008. Glav
na tema letošnjih dejavnosti je medkulturni 
dialog: Premostimo medkulturne razlike z

dialogom. Preko knjig, zemljevidov in globu
sa spoznavamo Slovenijo in Evropo ter ljudi 
vsega sveta. S pomočjo naših dobrih kuharic 
okušamo značilne jedi nekaterih Evropskih 
držav. Preko igre spoznavamo druge jezike 
in kako komunicirati z nekom, ki govori 
drugačen jezik kot ga mi govorimo. Izdelali 
smo lutki, plamen upanja, vlak prijateljstva, 
ladjo z mavričnimi otroki, ter potovali po sve
tu z glasbenim vlakom. Otroci in strokovne 
delavke smo se združili ter 9. maja skupaj 
praznovali Dan Evrope. Praznovanje smo za
čeli s slovensko in evropsko himno. Kot pravi 
prijatelji smo skupaj peli (v slovenskem, itali
janskem in angleškem jeziku) in se zabavali. 
Ugotovili smo, da jezik, kultura in drugač
nost ni ovira za prijateljstvo.

Misli na soncu
Misli o ljubezni, o veselju, o prijatelj
stvu, o lepoti, jezi, denarju, o laži in 
resnici... so vsebina nove knjige, ki so 
jo izdali v VDC in nosi naslov Misli na 
soncu. Ta je nadaljevanje njihove prve 
zbirke poezije in kratke proze z naslo
vom Misli na sprehodu. Ta teden smo 
drugo knjigo VDC predstavili tudi v 
Mestni knjižnici Izola. Zbrali so se va
rovanci VDC iz enot Koper, Markovec 
in Izola, skupaj s svojimi vzgojitelji in 
vzgojiteljicami, ter do zadnjega kotička 
napolnili našo čitalnico. Vladko, Robi, 
Igor, Štefan, Damjana, Nives, Darja, 
Aleš, Sara, Aleks, Albina, Marjanca, 
Mira, Nace in mnogi drugi so z zanima
njem prisluhnili najprej naši gostji, Tini 
Knafelj c, ki smo si jo izposodili v vrtcu 
Livade, kjer kot študentka pomaga pri 
varovanju in vzgoji naših malčkov. Tina 
je najprej zaigrala tri ljubke ljudske pe
smice na violino, nato pa ob igranju na 
kitaro pripovedovala pravljico Rdeča 
kapica, ki jo je spremljala s svojimi las
tnimi songi, napisanimi in uglasbenimi 
na podlagi Grimmovega besedila. Knjiž
ničarki Darja Kromar in Špela Pahor sta 
doživeto brali iskrice iz knjige Misli na 
soncu. Na koncu smo prisluhnili še an
gleški ljudski pravljici O osličku, ki si je 
šel ogledat svet, v interpretaciji Špele 
Pahor. Prireditev smo zaključili s prijet
nim klepetom ob piškotih in soku ter 
ob ogledovanju knjig in revij, ki jih hra
ni knjižnica.
Knjižničarke smo vesele, da se lahko 
družimo z vedno veselimi in nasme
janimi varovanci iz VDC ter jim kdaj 
tudi polepšamo njihov vsakdan v de
lavnicah. Ponosne smo tudi na to, da 
smo jih uspele pritegniti v knjižnico 
kot uporabnike, ki z veseljem pogosto 
obiskujejo knjižnico in si izposojajo 
knjižnično gradivo, ter kot obiskovalce 
naših dopoldanskih in večernih prire
ditev. Menimo, da nas naši medsebojni 
odnosi bogatijo in plemenitijo ter nam 
prinašajo veliko veselja.
Tokratno prireditev smo izvedle v okvi
ru študijskega krožka Pravljice za VDC 
in druge. Članice študijskega krožka 
smo si kot cilj zadale vsaj enkrat me
sečni obisk delavnice VDC v Izoli, kjer 
varovancem pripovedujemo pravljice 
Vesele smo, da nas vedno gostoljubno 
sprejmejo. Špela Pahor

VABLJENI NA
DOBRODELNO JAVNO DRAŽBO 

UMETNIŠKIH DEL 
ZA IZOLSKE OTROKE

Društvo prijateljev mladine Izola vabi
v četrtek 5. junija 2008 ob 19.00 uri 

v Manziolijevo palačo 
V dneh od 31. maja do 4. junija si lahko 
vsa dela, ki bodo dražena, ogledate v Man- 
zioli Wine baru v pritličju palače.
Za sproščen in prijeten večer bodo poskr
beli: Drago Mislej Mef, Tulio Furlanič & 
Dean Semolič, Vladka Gojak & Claudio 
Chicco, Tadeja Fatur, Tina Knafeljc 
Vse skupaj nas bo povezal Darjan Gorela

Iskreno se zahvaljujemo zvestim umet
nikom, iskrenim nastopajočim, ki jih je 
zbral Shoto klub, Občini Izola, ART foto 
Izola,Vinski kleti Žaro, Srednji gostinski 
in turistični šoli Izola, vsem za material
no pomoč, ter Samoupravni italijanski 
narodni skupnosti za prostor.
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Četrtek, 29. maj 2008
Mestna knjižnica Izola - ob 19.00

“Mestna knjižnica Izola v okviru študijskega krožka “Skozi druge kulture 
spoznavamo sebe” vabi v čitalnico knjižnice na potopisno predavanje o 
romanju El Camino znanega kolesarja, Izolana Florisa ŠABIČA, ter pred
stavitev njegovega novega izziva

“S kolesom od Izole do Londona”
ki je že prerasel v humanitarno akcijo. Izkupiček predavanja gre neposredno v 
sklad za nakup infuzijskih črpalk, namenjenim otrokom obolelim za rakom.

Palača Manzioli Izola - ob 19.00

Glasbena šola Izola
vabi na

ZAKLJUČNI KONCERT UČENCEV
Kulturni dom Izola - ob 20.00

Dramma Italiano v koprodukciji a.t.i.r. Associazione teatrale indipenden
te per la ricerca - Milano predstavljajo komedijo

Buonanotte Desdemona
(Buongiorno Giulietta)

Anne Marie MacDonaldprevod Monica Capuani 
Režiserka SERENA SINIGAGLIA

Igrajo: MARIA PILAR PEREZ ASPA, MARCELA SERU, ELENA BRUMINI, MIRKO SOLDANO,FABIO CHIESA

Kino Odeon
Ob. 19.00 - POZABI NA SARO - Sarah Marshall Režija: Nicholas Stoller 

______________ Ob 21.00 - JUNO - Juno Režija: Jason Reitman______________

Petek, 30. maj 2008
Kino Odeon

Ob 19.00 POZABI NA SARO - Režija: Nicholas Stoller 
Ob 21.00 *JUNO - Juno Režija: Jason Reitman

Sobota, 31. maj 2008
Telovadnica Livade Izola - od 15.30 dalje, veliki finale ob 19.00

TITTY DANCE
Državno prvenstvo v akrobatskem rock n rolu

od 15.30 dalje, veliki finale ob 19.00

Kino Odeon
Ob 19.00 *JUNO - Juno Režija: Jason Reitman 

__________ Ob 21.00 POZABI NA SARO - Režija: Nicholas Stoller__________

Nedelja, 1. junij 2008
Kino Odeon

Ob 19.00 POZABI NA SARO - Režija: Nicholas Stoller 
Ob 21.00 PREDEN SE STEGNEVA - The Bucket List Režija: Rob Reiner

Ponedeljek, 2. junij 2008
Kino Odeon

Ob 19.00 POZABI NA SARO - Režija: Nicholas Stoller 
Ob 21,00 PREDEN SE STEGNEVA - The Bucket List Režija: Rob Reiner

Torek, 3. junij 2008
Kulturni dom Izola - ob 19.30

Letna produkcija šole za kitaro 
mentorja Zdenka Cotiča

vstopnina 4 EUR

Kino Odeon
Ob 19.00 POZABI NA SARO - Režija: Nicholas Stoller 

Ob 21.00 PREDEN SE STEGNEVA - The Bucket List Režija: Rob Reiner

Sreda, 4. junij 2008
Kino Odeon

Ob 19.00 PREDEN SE STEGNEVA - The Bucket List Režija: Rob Reiner 
Ob 21.00 SKRITI ADUT - Voksne Mennesker Režija: Dagur Kari

Četrtek, 5. junij 2008
Kino Odeon

Ob 19.00 NORE NA DENAR - Mad Money Režija: Callie Khouri 
Igrajo: Diane Keaton, Ted Danson, Katie Holmes, Adam Rothenberg / Film temelji na resničnih do
godkih in govori o treh zelo različnih ženskah, ki delajo v banki Zveznih rezerv, in združijo moči, 
da bi ukradle denar, ki ga nameravajo uničiti. Diane Keaton, Queen Latifah in Katie Holmes igrajo 
v komediji, ki govori o tem, kaj se zgodi, ko se zločin izplača... In to več let.

Ob 21.00 SKRITI ADUT - Voksne Mennesker Režija: Dagur Kari

galerija INSULA SMREKARJEVA20izola,tel.05/64i5303

20 let GALERIJE INSULA
Vljudno vas vabimo 
v četrtek, 29. maja 2008 ob 20. uri
na otvoritev razstave

Bojan Bensa in 
Silvester Plota j s Sico
»ORANŽNA MAGENTA«

Palača Manzioli
fotografska razstava

IL REALE 
DELL’ASTRATTO 
Maria Tea Morello
SOnČna dvorana Giordano Bruno, Izola ( pod stopniščem cerkve Sv. Mavra )

»Kolektivni temelj nezavednega 
naši osebni podzavesti ne pušča 
nobene izbire!«

Cveto Vidovič
(Ulica Giordana Bruna 6).
Razstava bo na ogled vsak ponedeljek, sredo in petek (17.00-19.00) do 9. junija.
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Galerija Alga / Kristanov trg 1
razstava slik

”Mojih norih 70”
avtorice MIRE PUHAR
Galerija LOŽA Koper
Joni Zakonjšek
Morje sem slike
Razstava bo na ogled do 18. junija.

50 let Mestne knjižnice Izola
Mestna knjižnica Izola
vas prisrčno vabi na skupno razstavo družine MIŠKO iz Izole: mama Judita, 
oče Emil, sin Tomaž in hči Petra razstavljajo svoje slike, fotografije, risbe in 
druge ročno oblikovane izdelke. Razstava bo odprta do konca meseca maja.

Budistično predavanje v Kulturnem domu Izola
Simpatizerji v sodelovanju s Centrom za kulturo, šport in prireditve Izola 
vabijo na nadaljevanje predavanja o zavedanju življenja.
Predaval bo Lama Shemphen Zapo Rinpoche, najvišji predstavnik budiz
ma v Sloveniji.
Predavanje bo v soboto, 31. maja 2008 ob 11.00 uri v mali dvorani kultur
nega doma v Izoli. Vstopnine ni, organizatorji bodo hvaležni za prostovolj
ne prispevke namenjene budističnemu centru v Ljubljani.

Mestna knjižnica Izola in Center za slovensko književnost - Literature Across
Frontiers

Prisrčno vas vabimo 
v četrtek, 12. junija 2008 ob 19. uri.

na mednarodni večer branja gejevske poezije, 
v čitalnico Mestne knjižnice Izola

Svoje pesmi bodo brali: Andras Gerevich, Christopher Whyte, Dimitrij Kuzmin, 
Gašper Malej, Lawrence Schimel in Valerij bedenjov.

Med 7. in 14. junijem bo pri nas potekala že tretja mednarodna revajalska delavnica 
gejevske poezije. Organizatorja, Center za slovensko književnost in Literature Acro
ss Frontiers sta izbrala šest evropskih pesnikov, ki s pomočjo angleških prevodov in 
pogovorov prevajajo pesmi drug drugega. Taka praksa prevajanja se zadnja leta vse 
bolj uveljavlja, temelji pa na prepričanju, da pesniki najbolje prepesnijo tuje pesmi, 
tudi brez poznavanja jezika izvirnika. Na predstavitvi odo pesniki brali pesmi v 
svojem jeziku, slišali pa bomo tudi prevode v vse sodelujoče jezike.
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Dan mladosti je praznik, ki 
ga je težko pozabiti
Skupina prijateljev je zavihala rokave in pripravila fešto v spomin na Dan mladosti, praznik, ki se je njihovi generaciji dobro zapisal v spomin. Seveda 
so dodali tudi spomin na nekdanjega predsednika in, ko so dodali še partizansko pesem, seje Ljubljanska ulica na predvečer nekdanjega praznika 
spremenila v eno samo nostalgijo. Vendar brez solza in tarnanja. Več je bilo smeha in dobre volje.
Jadran Poje, Dominko Krt in Livio Puhar 
so, skupaj s prijatelji, že lani pripravili 
prvo fešto v spomin na dan mladosti, 
tokratna pa je bila že večja in še bolje 
organizirana od prve.

Tudi tokrat so jim spomin na stare čase 
obujali pevci Moškega pevskega zbora 
Izola, ki so, oblečeni v enotne majice s 
podobo Tita, zapeli nekaj revolucionar
nih pesmi in dokazali, da so vse kvali
tetnejši in da se delo zveste zborovodki
nje še kako pozna. Seveda ni manjkala 
niti Vstala Primorska, ki je dvignila na

noge številne udeležence srečanja pa 
tudi mimoidoče in radovedneže.
Da ne bi kaj manjkalo so poskrbeli 
tudi z roštiljem na katerem so se lepo 
zapekle škarpene, ki so jih prispevali 
Delamaris in Frigomar, svoje je dodal še 
Skat, bife pri Kraljici, imenovan Sonček 
pa je bil tako ali tako varna oaza za vse, 
ki so morda postali žejni.

Med zbranimi je bilo tudi precej znanih 
imen, od nekdanjega direktorja izolske 
Komunale, Marina Domia do televizij
skega novinarja Vlada Ostrouške, ki je 
dogodek tudi posnel in vest plasiral v 
Primorsko kroniko.
Majice z likom Tita so bile predmet po
želenja, a jih ni bilo dovolj za vse.

Organizatorji srečanja, med kateri
mi jih je kar nekaj iz ribiških vrst, 
so teden dni pred tem skupaj obi
skali tudi vojaški muzej v Pivki in se 
tam spoznavali z orožjem nekdanje 
vojske ter se popeljali s tankom po 
bližnjem poligonu.
Čeprav so mnogi menili, da bo za 
nekatere loputa nad vhodom pre- 

® majhna so se vsi spravili v tank in 
x naredili nekaj girov. Vojne ni bilo.

Zakaj ne bomo organizirali Praznika oljk, vina in rib
V prejšnjem Mandraču je izšel nepodpisani 
članek z naslovom »Praznik oljk, vina in rib bo 
zamudil za 14 dni«. V njem avtor piše o tem, da 
je Center za kulturo, šport in prireditve s strani 
Občine dobil poziv, naj se prijavi kot organizator 
tega tradicionalnega praznika. A smo menda 
presenečeni zaradi premika datuma praznika 
(z začetka, na konec junija), hkrati pa zatrjuje
mo, da za organizacijo ni dovolj časa. Na tekst 
odgovarjamo zato, ker se v Izoli, tudi s pomočjo 
pisanja v Mandraču, že nekaj časa ustvarja lažni 
vtis, da se v centru - otepamo dela.

Zgolj v pojasnilo naj povemo, da že naše 
ime »Center za kulturo, šport in priredi
tve« opisuje našo dejavnost. Poleg redne 
dejavnosti prireditev v Kulturnem domu, 
galeriji Alga in art kinu Odeon, smo po 
naročilu Občine letno izpeljali sledeče 
prireditve: 4 državne proslave, Občinski 
praznik, Praznik oljk, vina in rib, Poletne 
prireditve, Festival uličnega gledališča, 
Slikarski Ex-tempore, bienalno Festival 
slovenskega animiranega filma, Decem
ber v Izoli. Redno delo ter naročene in 
dogovorjene prireditve so od nas zahteva
le delo preko celega leta od planiranja, or
ganizacije, izvedbe prireditev do priprave 
zahtevkov in zaključnih poročil.
Vse prireditve, ki smo jih organizirali, bo
disi v redni ali izredni dejavnosti, so bile 
časovno prepletene in so priprave poteka
le paralelno.
Od majhnega kolektiva je to zahtevalo 
popolno predanost delu celih 12 mese
cev, enkrat več drugič ne manj, ampak še 
mnogo več. 14 dnevni dopusti so za nas 
bili samo sanje. Vse prireditve so bile zelo 
dobro sprejete pri domačinih in turistih 
ter so Izoli prinesle kulturni sloves.
Bili smo mnenja, da je prireditev preveč in 
da bi se morali dogovoriti za nov koncept

prireditev, oz. da bomo z novo oblastjo 
določili novo kulturno politiko v Občini. 
S prihodom nove oblasti je komunikacija 
s pristojnimi na Občini začela pešati, saj 
smo za nekatere prireditve bili povabljeni 
k sodelovanju v zadnjem trenutku. V le
tošnjem letu je, žal komunikacija na po
dročju prireditvene dejavnosti z Občino 
Izola, popolnoma zamrla.

Prepozno za priglasitev prireditve
Za Praznik oljk, vina in rib, ki smo si ga 
pred nekaj leti zamislili prav v našem Cen
tru in se je skozi čas Izkazal za dobro obi
skano prireditev z lepim vsebinskim spo
ročilom ter udeležbo številnih vinarjev, 
oljkarjev, pridelovalcev, društev, glasbe
nikov z etnografsko noto, smo bili LETOS 
uradno povabljeni k oddaji ponudbe z do
pisom, ki je bil napisan 6. maja 2008, med 
pošto pa je pristal nekaj dni kasneje.
V njem je jasno opisana zahtevana vsebi
na, vrednost javnega naročila in čas, do 
kdaj naj ponudba prispe na občino - 20. 
maja 2008.0 izboru naj bi bili vsi, k razpi
su vabljeni (Avditorij, še en organizator in 
naš center) obveščeni tri dni kasneje, 23. 
maja letos.
Ker je občina za letošnji termin praznika 
določila 21. in 22. junij, je to manj kot me
sec dni za organizacijo, pripravo in tudi 
zakonsko manj časa, kot ga potrebujemo 
za PRIGLASITEV JAVNE PRIREDITVE. 
Morda se na prvi pogled zdi, da smo drob
njakarski, a se samo držimo pravil. Za pra
znik, ki smo ga v minulih letih imeli po
godbeno določenega, smo se začeli lahko 
tudi pripravljati prej, ga organizirali, iskali 
stike s številnimi udeleženci, vzporedno z 
drugim delom. Se vam ne zdi, da bi bilo 
povsem nesmiselno začeti z organizacijo 
praznika, za katerega sploh ne vemo, če 
bomo na razpisu zanj - IZBRANI?

To nikakor NI otepanje dela. Je zgolj smi
selna odločitev. Pod takšnimi pogoji do
brega praznika ne moremo izpeljati, zato 
se na Povabilo k oddaji ponudbe tudi ni
smo odzvali.
Bodočemu organizatorju pa seveda želi
mo veliko sreče pri iskanju sodelujočih, 
kot tudi pri pravočasnem in korektnem 
pridobivanju dovoljenj in priglasitev.

Kolektiv Centra za kulturo,šport in prireditve Izola

S kolesom od Izole do Londona
“Mestna knjižnica Izola v okviru študijskega krožka “Skozi druge kulture spo
znavamo sebe” vabi v četrtek, 29.5.2008 ob 19. uri v čitalnico knjižnice na 
potopisno predavanje o romanju El Camino znanega kolesarja, Izolana Flo- 
risa ŠABIČA, ter predstavitev njegovega novega izziva “S kolesom od Izole do 
Londona”, ki je že prerasel v humanitarno akcijo. Izkupiček predavanja gre 
neposredno v sklad za nakup infuzijskih črpalk, namenjenim otrokom obole
lim za rakom.

Darilo za naročnike Mandrača
Boris Gombač, po izobrazbi pravnik, po 
delu uslužbenec Evropskega parlamenta, 
po interesih zgodovinar, je napisal obsež
no, skoraj 500 strani obsegajoče delo, ki 
ponudi obilico informacij o političnih in 
drugih migracijah na vzhodnih območjih 
Jadrana, prinaša pa tudi celo vrsto zgo
dovinskih dejstev iz novejšega obdobja od 
prve svetovne vojne pa do povojnih let, po 
dokončni razmejitvi Italije in Jugoslavije.

Z Izokartico lahko kupite obsežno delo 
Borisa Gombača Atlante storico dell Adria
tico orientale za vsega 39 Eur. 50% popust 
Izolana za Izdane.

Skratka, za vsega 39 Eur lahko v uredniš
tvu Mandrača (64 00 010) naročite knjigo, 
ki bi jo moral prebrati vsak, ki se razglaša 
za Izolana. Pohitite, saj jih je ostalo samo 
še par izvodov.
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Izola je tudi igralniško mesto
Sredi mesta imamo sicer že nekaj časa igralnico, ki pa doslej ni našla pravega stika z 
izolsko turistično ponudbo. Zdaj je dobila nove najemnike, ki napovedujejo resno delo, 
zaposlitev za približno 30 ljudi in skrb za goste, ki jo bodo obiskovali.

Aleš Malnar, prokurist podjetja Zlati val in vodja projekta otvoritve igralnega salo
na Casino Izola ter Bojan Marsič, vodja igralnega salona

- Izola ni nikoli slovela kot igralniško me
sto. Zakaj ste se odločili za odprtje igral
nega salona Casino Izola?
- Izola slovi po gostoljubju in dobri zabavi, 
kar je tudi osnovno vodilo podjetja Zlati val. 
Prepričani smo, da bodo številni gostje, ki 
pridejo v to prekrasno okolje, z veseljem 
obiskali tudi Casino Izola. Po našem mnenju 
igralni salon sodi v turistično ponudbo Izole, 
se pa obenem zavedamo, da bomo morali 
zagotoviti zelo visoko raven igralniških stori
tev. Ker imamo s sodelavci dolgoletne izkuš
nje z vodenjem podjetji s področja zabave in 
igralništva in vemo, kaj zahteven gost potre
buje, odločitev za prevzem igralnega salona 
Casino Izola niti ni bila težka.
- Govorite o prevzemu...
- Nobena skrivnost ni, da smo v Casinoju 
Izola koncesijo za igralni salon prevzeli od 
nekdanjega upravitelja. Razen lokacije pa 
novi salon ne bo imel veliko skupnega s 
staro igralnico, ki preprosto ni uspela zaži
veti z mestom. Da bi se igralni salon lahko 
uspešno vključil v turistično ponudbo kraja, 
mora bistveno več vlagati v skupnost, kot 
so to počeli naši predhodniki. V Zlatem valu 
se zavedamo svoje družbene odgovornosti, 
zato smo ob prevzemu igralnega salona 
poplačali vse upnike in pretekle obveznosti, 
še pomembneje pa je, da smo obdržali vsa 
delovna mesta in odprli številna nova. Po 
naših načrtih bomo v Casinoju Izola zaposlili 
približno trideset ljudi.
- Kaj se bo spremenilo z odprtjem Casi
noja Izola?
- Igralništvo je »pika na i« turistične ponud
be v vsakem letovišču in tudi v Izoli je zelo 
veliko gostov pogrešalo dobro igralniško za
bavo. Zato bomo vrata našega salona odprli 
za vseh 24 ur na dan, vstop pa bo vedno 
brezplačen. Organizirali bomo številne prire
ditve z znanimi domačimi in tujimi izvajalci 
in skrbeli, da bo druženje v prenovljenem 
intimnem okolju Casinoja Izola prijetno za 
vse. Ker naši igralni avtomati v povprečju 
izplačajo kar 98 odstotkov vloženega denar
ja in tako bistveno presegajo odstotek, ki ga 
predpisuje slovenska zakonodaja, se lahko 
obiskovalec z nekaj deset evri tudi brez po
sebne sreče zabava vso noč.
Ob brezplačnih prigrizkih in napitkih, skrbno 
izbranih nastopajočih in posebnih nagradnih 
igrah, kot so Bingo Izola, Lotto Izola... bo 
obisk Casinoja Izola za številne goste po
sebno in nepozabno doživetje. Seveda ne 
nameravamo zgolj čakati na naključne obi
skovalce, zato bomo veliko pozornosti vložili 
v promocijo našega salona v tujini, kjer so 
bili naši predhodniki premalo aktivni. Zaba
višče smo naredili zanimivo tudi za goste iz 
sosednje Italije in nadejamo se, da bo marsi
kateri gost preživel nekaj dni dopusta v Izoli 
tudi po naši zaslugi.
- Je obogatitev turistične ponudbe edina 
korist, ki jo ima Izola od igralnega salo
na?
- Igralni saloni so zelo pomemben prora
čunski vir lokalnih skupnosti. V skladu s 
slovensko zakonodajo bomo vsak mesec 
neposredno v občinski proračun namenili 
kar deset odstotkov bruto prihodka igral
nega salona. Poraba teh sredstev je jasno 
določena za ureditev prebivalcem prijaznej
šega okolja, turistično infrastrukturo ter za 
financiranje športnih, invalidskih in drugih 
dejavnosti, povezanih z dobrobitjo vseh ob
čanov. V dobro vseh nas si želimo, da bi bil

omenjeni znesek čim višji, kar bomo dosegli 
le tako, da bomo tesno sodelovali z lokalno 
skupnostjo.
To pomeni, da se ne bomo omejili le na za
konsko predpisane dajatve in davke, temveč 
bomo samostojno podpirali posamezne pro
jekte in dejavnosti v javnem interesu. Sogo
vornike bomo poiskali med številnimi špor
tnimi društvi, organizatorji prireditev, festiva
lov,... Zavedamo se, da ima Izola neslutene 
možnosti razvoja, uspelo pa nam bo le, če 
bomo veslali na istem čolnu v skupno smer. 
Pri tem moram omeniti primer švicarskega 
mesta, Città di Campione d'Italia, kjer so us
peli uravnotežiti razvoj igralniškega turizma 
do točke, ki hkrati zagotavlja visoko kako
vost življenja prebivalcev mesta in poslovni 
uspeh ponudnikom igralniških storitev.
Zato smo tudi mi že vzpostavili sodelovanje 
s krajevnimi ponudniki gostinskih storitev, 
gostom priporočamo izolske nastanitvene 
zmogljivosti, zaposlujemo in sodelavce išče
mo med Izolani, obenem pa pripravljamo 
kartico ugodnosti, promocijske kataloge,...
- Znano je dejstvo, da se s pojavom igral
nih salonov in igralnic v regiji poveča 
število odvisnikov od iger na srečo. Kako 
se bo Casino Izola zoperstavil temu po
javu?
- Dejstvo je, da je v današnji družbi čedalje 
več različnih oblik zasvojenosti. Igre na sre
čo so seveda zelo privlačne in za posame
znike s to bolezensko motnjo predstavljajo 
določeno nevarnost. Zato v družbi Zlati Val 
oglašujemo odgovorno, poleg tega pa v 
igralnih salonih omejujemo vstop obiskoval
cem, za katere utemeljeno sumimo, da trpijo 
za odvisnostjo.
- Kako boste obiskovalca »utemeljeno 
osumili«, da je odvisen od iger na srečo?
- Vsako podjetje se začne s človekom in 
mora v človeka vlagati, če se želi razvijati. 
Zato smo v Zlatem valu poskrbeli za ustre
zno izobraževanje našega osebja. Prijazni 
uslužbenci, ki jih gostje vidijo kot »varnos
tnike«, so v resnici vrhunsko usposobljeni 
igralniški strokovnjaki, ki hitro prepoznajo 
t.i. kompulzivno vedenje igralca. Včasih nam 
pomagajo tud svojci prizadetega odvisnika, 
ki nas opozorijo na njegovo težavo. Zakon 
nam omogoča, da gostu po prosti presoji 
prepovemo vstop v igralnico brez obrazloži
tve. Gre za ekstremen ukrep, ki ga izrečemo

samo odvisnikom in v gostom, ki se vedejo 
izjemno netolerantno. K izhodu bomo precej 
hitro napotili preglasne, vinjene in razgrajaš- 
keobiskovalce.
- Številni so prepričani, da so zasvojenci z 
igrami na srečo pomemben vir prihodka 
igralnic, kar je popoln nesmisel. Bolezen 
možganov nima ničesar skupnega z zaba
vo, ki je v resnici najpomembnejši vir našega 
prihodka. V Izoli želimo odpreti zabavišče, 
prostor za družabna srečanja in nova doži

Na predvečer dneva mladosti 24. maja 2008 se 
je na Šmarjetni gori pri Kranju zaključil spomla
danski krog tekmovanj za državno prvenstvo v 
taroku, sedmi po vrsti v sezoni 2008.

Naša tekmovalka Novka Jenko je bila 
najboljša ženska igralka na turnirju, 
najvišje uvrščeni Izolan pa je bil na 47 
mestu Boris Debeljak. V sezoni 2008 je 
tekmovalo 257 tekomovalcev iz vse Slo
venije v različnih krajih. Po sedmih kolih 
je najbolje uvrščeni Izolan na 50 mestu 
Tomo Kosič. Sočasno poteka tudi ekipno

vetja, ne pa zanikrne beznice za kockanje. 
Poskrbeli bomo, da bodo želje obiskovalcev 
vedno izpolnjene, seveda v okviru obstoječih 
hišnih pravil in ne na račun ostalih gostov. 
Tudi večerna obleka ni več zapovedana - 
zadostuje primerno vsakdanja. Dovoljena so 
tudi »sproščena« poletna oblačila, le goste 
v trenirkah in podobnih športnih oblačilih 
bomo poprosili, da nas obiščejo nekoliko 
drugače urejeni.
- Rekli ste, da ste igralni salon prevzeli. 
Ste prevzeli tudi opremo?
- Ne, nismo. Oprema je povsem nova in 
tudi v svetovnem merilu sodi v sam vrh, v 
t.i. »premium« kategorijo. Gre za več kot 40 
edinstvenih avtomatov v Sloveniji iz najvišje
ga cenovnega razreda, ki smo jih v Izolo pri
peljali neposredno iz Las Vegasa, ter ruleta 
primorskega proizvajalca ICIT.
- Naši avtomati omogočajo igranje z najniž
jimi vložki, tako da bo za bolj konzervativne 
dovolj en sam cent. Primerni pa so tudi za 
tiste, ki srečo preizkušajo z višjimi zneski. 
Poleg novih avtomatov in rulete, je bil pre
nove deležen tudi sam igralni salon. Sedaj je 
svetlejši, prijaznejši in v veliko bolj okusnih 
barvah. Prenovili smo sanitarije in uredili 
moderno kadilnico. Ker je Izola mesto, pre
žeto s tradicijo, smo mu skušali vdahniti tud 
noto preteklih časov. Od 1. junija bo obisko
valcem na voljo 50 igralnih mest, ponudbo 
pa bomo ves čas prilagajali, širili in poveče
vali v skladu z željami in zahtevami naših 
obiskovalcev.
- Igralni salon odpirate v času, ko na 
osrednjem izolskem trgu potekajo grad
bena dela. Zakaj ne počakate z otvoritvi
jo?
- Ob prevzemu smo se obvezali, da bomo 
vrata novega igralnega salona odprli 1. juni
ja. Nimamo navade prelamljati dane besede 
in tudi v Izoli tega ne bomo naredili. Namesto 
tega se bomo raje veselili dvojnega slavja, 
odprtja moderno urejenega trga in vrhunske
ga igralnega salona. (Boštjan K. - PR)

prvenstvo v taroku, kjer se je ekipa iz 
Izole v sestavi Tomo Kosič, Cveto Ličen 
in Boris Debeljak uvrstila v polfinale.
V juniju 2008 bodo organizirane tudi 
športne igre upokojencev Južne primor
ske, kjer bomo tarokisti iz Izole gostili 
ekipe iz Postojne, Kopra in Izole.
Vsem, ki bi se radi naučili taroka, pa to
plo priporočamo knjižico, ki je pravkar 
izšla iz tiska avtorja Simona Jeriča in 
seveda, da se nam pridružite pri igranju 
v hotelu Delfin v Izoli, vsak ponedeljek 
ob 16.30 uri. N.Jenko

Predavanje za invalide
Vljudno vabljeni v petek 6.06.2008 ob 17.uri v prostore Dl Izola na predava
nje gospe biologinje in zeliščarke Erike Pajk z naslovom: “Kaj lahko sami 
storimo za izboljšanje svojega zdravja.”
Predsednica Dl Izola 
Jolanda Deško

Izolski tarokisti so vse boljši
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Ob projektnih tednih najbolj 
lepo diši iz šolske kuhinje
Srednja gostinska in turistična šola iz Izole je bila te dni prizorišče najrazličnejših predstavitev in strokovnih 
izpitov, ki so v šolo privabili tudi številne goste in povabljence, od strokovne javnosti do novinarjev. V imenu ured
ništva Mandrača je znanje udeležencev projektnega tedna ocenjeval Saša Stepanov, ki pravi, da se za bodoče 
gostince ni bati, predvsem pa je čutiti nov veter predvsem v kuhinji, ki zelo pridobiva na ustvarjalnosti.
Dijaki 1, letnika kuhar-natakar so uspeš
no izpeljali še 3. projektni teden na temo 
»Sonce, voda, zrak in ščepec soli v glavi in 
na naših krožnikih«. V prenovljenem pro
gramu triletnega srednjega izobraževanja 
so vključeni projektni tedni, ki so name
njeni povezavi šole z okoljem in širitev 
praktičnih znanj iz gostinstva in turizma. 
Letos smo izpeljali tri teme, in sicer: 
Jesenski sadovi Slovenske Istre na na
ših mizah in gostinskih obratih v Izoli, 
Šege in običaji pri nas ob preganjanju 
zime ter ohranjene obrti v Izoli ter za
dnji O soli in pripravi jedi iz rastlin ob 
solinah. Pri vseh treh projektih so dijaki 
zbirali gradivo na terenu in ga ob pri
pravi in postrežbi jedi predstavili svojim 
staršem in mentorjem. Pri zadnji pred
stavitvi so se dijaki seznanili z mentorji 
gostinskih obratov, kjer bodo opravili 
svojo prakso.
Novi način pridobivanja znanj je zelo 
pritegnil dijake, saj so sami zbirali po
datke v svoji okolici in pri tem spoznali, 
da je še nešteto možnosti za razvoj go
stinstva in turizma v Izoli in na obali. 
S takimi projekti si bo šola še naprej 
prizadevala vpeti svoje izobraževanje 
v okolje in spodbuditi večje zanimanje 
za izobraževanje bodočih gostinskih in 
turističnih kadrov.

VABIMO VAS NA 12. CICIOLIMPIADO
V soboto, dne 31. 05. 2008, ob 8.30 uri, bo VIZ Vrtec Mavrica Izola 
organiziral že 12. CICIOLIMPIADO, ki bo potekala na ploščadi ob enoti 
vrtca Livade, v primeru dežja pa v športni dvorani (Kraška ul. 1). Prire
ditev bo povezoval g. Sten Vilar s prijatelji.
12. Ciciolimpiada je posvečena POKLICEM, vodil pa nas bo slogan 
»NAŠA ČETICA KORAKA, KER NAS DELO - IGRA ČAKA«, k sodelo
vanju smo privabili tudi otroke drugih vrtcev.
Med igrami bosta potekali, sedaj že tradicionalni, vzporedni aktivnosti: 
srečelov in likovna razstava ustvarjalnosti naših otrok, ki bo v telovad
nici enote Livade.

Tina za solidarnost 
in prijateljstvo
Letos je OBALNA SINDIKALNA ORGA
NIZACIJA, razpisala likovni natečaj z 
naslovom »SOLIDARNOST IN PRIJA
TELJSTVO«. Tudi letos smo se odzvali 
na povabilo za sodelovanje in poslali 
kar nekaj lepih likovnih izdelkov na to 
temo.

Izmed 3 - nagrad v skupini »vrtcev«, je 
naša TINA KOCJANČIČ iz »Vrtca Mavri
ca Izola«, iz enote »Školjka« in iz skupi
ne »Delfinčki«, dobila 2.nagrado. 
Slavnostna podelitev nagrad je bila v pe
tek , 16.5.2008 ob 14 uri na sedežu Obal
ne sindikalne organizacije v Kopru 
Na slavnostno podelitev so bili polega 
otrok povabljeni tudi starši in mentorji. 
Pripravili so zakusko in nas presenetili s 
»slavnostno torto«.

Praktično darilo je Tini izročil generalni 
sekretar Obalne sindikalne organizacije 
- g.Peter Majcen in ji zaželel še naprej 
uspešno likovno ustvarjanje.
Tudi njeni mentorici Oljeta Mikac in Gi
uliana Krampi, ji želiva še veliko likov
nih uspehov.

Darjanovi in drugih avtorjev (og)lasi.
• Rezervni, nadomestni in kratkotrajni odgovorni 

urednik Mandrača sporoča, da bo do lokalnih volitev 
odsoten, tako da uredništvo ne bi preveč računalo na 
njegov prispevek v primeru, da bi se urednik spet 
zapletel v kašne predvolilne boje.

• Zgoraj omenjeni honorarni urednik sporoča, da 
zgornja objava ne drži v primeru, če bo za svoje delo 
dobil tudi ustrezno plačilo.

• Trajni in dosmrtni urednik sporoča rezervnemu, 
nadomestnemu in kratkotrajnemu odgovornemu 
uredniku, da julija odhaja na dopust in bo njego
va strokovna pomoč zelo potrebna. Če pa si je za
želel sodelovanja v kandidacijskem postopku naj 
se kar obrne na isti naslov.

• O (B) GLAS: Občani in občanke Izole iščemo odvetni
ka - volonterja, ki nas bo zastopal pred pozicijo in 
opozicijo občinskega sveta Izola.

• 0(d)glas: Prodam največje plovilo v izolski občini. Re
gistrirano je pod številko 470, imenuje se Siemens in je 
primeren tudi za demonstracijo rjavenja. Privez je zago
tovljen.

Iščemo lastnika lesene 
embalaže, zložene na sve
tilniku. Če je do 31. aprila 
zvečer ne umakne ali sku
ri bomo to storili mi. 
Izolski gasilci, 
šifra: oglas z zamudo

Božidar Šmalcelj
(1934-2008)

V tem tednu smo se poslovili od nekdanjega 
predsednika društva invalidov Izola gospoda 
Božidarja Šmalcelja.
Od leta 1991 do leta 1995 je bil predsednik 
društva invalidov in vse do danes naš član.

Bil je prijeten in dober sodelavec. S svojim 
delom je prispeval k razvoju, oblikovanju in 
izvajanju programov. Ohranili ga bomo v lepem 
spominu.

Predsednica Dl IZola

Bol. Neznosna bolečina,
ko v trenutku svet izgine, sreča izpuhti, premine. 

Ostaja le še praznina, ki izvira iz spomina. 
Kje tolažba je, uteha? Ali bolečino čas upeha? 

Ali kdaj odneha?

V spomin našemu

Alojzu Božeglavu

Mineva tretje leto, odkar te ni, 
a spomin nate bo večno ostal. 

Hvala sorodnikom, prijateljem, 
sosedom in vsem, ki se ga spominjajo.

Njegovi: 
žena Mihaela, 

hčerka Majda z družino 
in sin Igor
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Bolnišnični fantom spet dela
Zadnjih 24 ur je bilo v izolski bolni
ci vlomljeno v enega od aparatov za 
tople napitke. Iz njega je bila ukra
dena manjša količina gotovine.

Samomor skuterja?
V Šaredu je ponoči iz neznanega 
vzroka popolnoma zgorelo kolo z 
motorjem. Izolski policisti še ugo
tavljajo lastnika, saj skuter ni imel 
registrske tablice. Na kraj so prišli 
tudi gasilci GB Koper. Skratka: veli
ko stroškov za nič.

Dosti si upa
Popoldan so izolski policisti inter
venirali na parkirišču pri gostinski 
šoli. 23 letni Koprčan je pod vpli
vom alkohola k pretepu izzival 39 
letnega Izolana. Ker se razgrajač ni 
ustrašil mož postave in se nikakor 
ni zmenil za opozorila, je bilo odre
jeno pridržanje do streznitve.

Gremo na morje
V Polju je neznanec sforsiral klju
čavnico in si omogočil vstop na dvo
rišče podjetja, iz katerega je ukra
del lahki priklopnik za čoln, čoln 
znamke Novomar 580 bele barve 
reg. št. KP 3854 z plastičnim lokom 
in izvenkrmnim motorjem Yamaha 
130.

Brez majice ne gre
V izolski trgovini so prijeli tatu, ki 
je hotel ukrasti majico v vrednosti 
8.99 eura.

Kaj pa nam morejo, če smo..
Sredi tedna so mladostniki ob 04.30 
uri, na Morovi ulici povzročali hrup. 
Na kraju je bil kršitelju iz Kamni
ka izdan plačilni nalog po Zakonu 
o varovanju javnega reda in miru 
(ZJRM-1), ostali udeleženci pa so 
bili opozorjeni. Ob 05.15 je občane 
hrup še vedno motil, saj se je zaba
va nadaljevala kljub predhodnemu 
opozorilu policistov. Enemu od 
udeležncev zabave je bila zasežena 
prepovedana droga konoplja, petim 
pa so policisti izdali še položnice po 
ZJRM-1, vsakemu po 417 EUR.

Brez veze
Ponoči je nekdo na delovnem stroju 
razbil steklo in poškodoval stransko 
ogledalo. Gradbeno podjetje je oš
kodoval za 300 Eurov.

Vse je pod kontrolo
Neznanec je 22. maja 2008 med 
08.00 uro in 08.35 uro nasilno vsto
pil v klet stanovanjske hiše v Polju 
ter ukradel evrske kovance v skupni 
vrednosti 50 EUR ter bankovec za 
10 Eurov.

Sam svoj policaj
Nekdo je nekomu drugemu ukradel 
kolo s pomožnim motorjem. Kasne
je je tisti drugi, lastnik, sam našel v 
Livadah. Storilec se z njim ni samo 
peljal, temveč je kolo s pomožnim 
motorjem tudi poškodoval.

Fantom tudi pred bolnico
V okolici Bolnice Izola je nekdo 
ukradel sončna očala in denarnico 
z dokumenti ter s tem lastnico oš
kodoval za 100 EUR.

Pomiril se je
V Livadah je sin po stanovanju raz
bijal in grozil staršem, zaradi česar 
so policisti odšli na obisk oziroma 
ogled. Ker je bil ob prihodu kršitelj 
miren, mu je bila izdana samo po
ložnica v višini 625 EUR, saj pogo
jev za prepoved približevanja krši
telj ni izpolnjeval.

Zgodaj so ga pili
V soboto so policisti ob 14.00 uri 
ustavili voznika osebnega avtomo
bila, kateremu je bil odrejen pre
izkus alkoholiziranosti. Rezultat je 
pokazal 1.14 mg/l. Sledi kazen pri 
sodniku za prekrške v višini 950 
EUR in odvzem vozniškega dovo
ljenja.

Alkometer
Rezultat 0.37 mg/l., 0.33 mg/l (ka
zen 450 EUR)

Lastnik na pivu pes pa žejen
V marini so občani iz osebnega av
tomobila italijanskih registrskih ta
blic rešili dehidriranega psa. Lastni
ka so policisti izsledili ter mu izrekli 
globo v višini 200 EUR.

Ste izgubili prstan?
Na Policijski postaji Izola je moški 
poročni prstan iz rumene kovine, z 
gravuro na notranji strani, v kolikor 
ga kdo pogreša, naj se zglasi.

MALI OGLASI

Nepremičnine

- Mlada družina z otrokoma išče eno- 
inpol ali dvosobno stanovanje v Izoli 
za daljše obdobje, tel 040 385 907
- Za daljše obdobje najema, iščem 1 
sobno stanovanje na J.primorskem. tel 
040 542 390
- Mlada, urejena izolska družina z 
otrokom išče podnajemniško enosob
no stanovanje v Izoli. Možnost najema 
za daljše obdobje. Tel.: 040 374 103
- Mama z otrokom najame 1,5 sobno 
stanovanje v Izoli. Tel.: 041 234 591
- V Izoli najamem garsonjero ali eno
sobno stanovanje, tel 041 508 204
- Par srednjih let, brez otrok, išče gar
sonjero ali enosobno stanovanje v 
Izoli, tel 041 213 507
- MLAD PAR s 3-letnim otrokom NUJ
NO POTREBUJE STANOVANJE (eno 
ali dvosobno) za nedoločen čas. Naj
emnina do 350 EUR. tel 040 245 684 
dosegljivo dopoldan ali 031 287 844 
dosegljivo ves dan.
- Mlad in urejen par (brez otrok) NUJ
NO išče primerno veliko stanovanje na 
mirni lokaciji. 041 717 489 (popoldan) 
ali 041 760 964
• V Izoli ali okolici najamem garsonjero 
za daljše obdobje, tel 040 701 108

Vozila in plovila

- Prodam jadrnico dolž. 7m, tip podaljša
no Elan 19, lepo urejeno z veliko dodatne 
opreme. Informacije na tel. 040 260 397.
- Prodam 2 (dve) kolesi mountain bike 
znamke Nerida. Tel.: 040 864 061
- Prodam nov Tomosov Avtomatik znamke 
Youngstr. tel 031 877 463
- Prodam Renault Clio, 1.400 ccm, bencin, 
75 KM, letnik 1999, registriran do marca 
2009. Avtomobil ima 5 vrat z vso dodatno 
opremo, je redno servisiran in ima zimske 
gume. Pokličite: 031 375 979
- Skuter Sim 50 cc prodam, tel 040 794 054
• Motor “chopper” Kimko 125, prevože
nih 15.000 km, zelo dobro ohranjen, nove 
pnevmatike, črne barve, prodam za 1.000 
Eur. Ogled je možen v Izoli po dogovoru. 
Informacije: 041 584 056

Delo

- Iščemo delavko za čiščenje apartmajev. 
Delo se opravlja večinoma ob vikendih, 
info. Turistična agencija Laguna, tel 041 
423 003
- Kavarna Oljka išče delavko za določen 
čas z možnostjo stalne zaposlitve. Delo je 
pretežno v dopoldanskem času. Tel 031 
644 848
- Trafika 3dva d.o.o. v mandraču takoj 
zaposli pošteno in zanesljivo študentko s 
končano ekonomsko šolo in poznavanjem 
osnov računalništva, tel 05/ 640 03 36
- Nudim 24 urno pomoč na domu. tel 031 
418 721
- Pomoč v gospodinjstvu nudim lx teden
sko (čiščenje, likanje...) Tel.:031 681 461
- Zaposlim natakarja in več študentov za 
strežbo v lokalu Istra, Tel.: 041 345 605

- Čistim, likam, starejšim ljudem, lx ali 
večkrat tedensko. Skuham tudi obrok hra
ne. Sem čista in urejena. 041 254 886
- Iščem hišo na obali v naravi ali z več
jim vrtom, ki potrebuje skrbnika in nudi 
bivanje. Po poklicu sem inž. agronomije 
in bi z velikim veseljem urejala vaš vrt. 
tel 040 551 491
-Iščemo m/ž ( lahko tudi upokojena) za 
delo v čistilnici “Suzi” Lucija, polovičen 
delovni čas. tel 041 707 621
- Pomagam starejši osebi 24 ur na dan ali 
po nekaj ur. tel 031 310 410
- Iščem delo v dopoldanskem času. Izkušnje 
iz umetnosti, leposlovja, gostinstva. Iščem 
tudi delo trgovke, vnašalca podatkov, hostese, 
receptorke, pisarniško delo) Od tujih jezikov 
znam italijansko in angleško. Računalniško 
znanje osnovno, dosegljiva sem na 041 717 
489 od 15.00 ure dalje
- Izkušena medicinska sestra nudi nego in 
pomoč na domu. tel 031 241 845
- Izkušen DJ vrti glasbo na raznih zabavah 
in obletnicah za srednjo generacijo tel 031 
578 327
- Nudim 24 urno pomoč starejšim in bol
nim pri osebni negi in gospodinjskih opra
vilih. 031 631 188
- Nudim varstvo otrok v Izoli, tel 040 354 
048
- Iščemo delavko za čiščenje poslovnih 
prostorov (poned.) tel.: 041 512 783
- Dnevni bar v Izoli išče delavko za delo v 
strežbi z možnostjo stalne zaposlitve, tel: 
041 400 404
• Ponujam delo v strežbi in pomoč v piz- 
zeriji za daljše obdobje. 041 827 039
• Pizzeria na obali zaposli izkušenega pi- 
copeka. Tel.: 041 566 751
• Nudim inštrukcije matematike za osnovne 
in srednje šole Gsm: 041 287 425
• Nudim pomoč in varstvo otrokom, tudi 
takšnim s posebnimi potrebami. Pokličite 
na GSM 041 856 855
• Starejšim nudim pomoč na domu Tel.: 
041 233 451
• Za skromno nadomestilo nudim pomoč 
pri čiščenju in pomoč starejšim ljudem pri 
vsakdanjih opravilih. Tel.: 051 251 211
• Starejšim obolelim ter drugim, nudim 
pomoč in oskrbo Tel 040 701 108

Razno

- Prodam vgradno omaro, drsna vrata, bukev, 
dimenzije 240x50x250. Cena: 150EUR ; pro
dam posteljo, ki se zloži v omaro, 190 x 90, v 
rjavi barvi. Cena: 50 EUR ter prodam posteljo 
za eno osebo 190x 90, bele barve. Telefon: 
041 730 793
- Prodam dva (2) tri mesece stara mladiča ov- 
čjaka. Tel.: 031 847 394
- Prodam 18 metrov, železne, barvane ograje 
visoke 60cm. tel 05/ 641 44 53
- V petek, 09.maja 2008, dopoldan sem na 
parkirišču za pošto v Izoli izgubil očala za 
branje s temnim plastičnim okvirjem. Najdi
telja prosim, da pokliče tel.št. 641-7277.
- Prodam manj kot deset let star pianino 
Foerster, rjave barve, brezhiben, skoraj nič 
rabljen v drugem nadstropju v Livadah (IX. 
korpus 20). Tel.: 05 641 9550 / 041 96 70 29.
- Prodam kotalke z usnjenimi čevlji, univer
zalne, št. 42/43, še nove, za 88 EUR-, tel 051 
811128
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Med nami so tudi otroci m ostareli ki si ne morejo privoščiti počitnic, 
radoživega letovanja druženja m blagodejnega vpliva morja. To pot 
za njih zbiramo sredstva. Na ta način bomo omogočili 500 otrokom m 
100 starejšim iz socialno šibkejših okolij počitnice v naših letoviščih 
Debeli rtč in P un at na Krku

Rdeči knž Slovenije prosi za vašo solidarnost Vsak pnspevek je 
dobrodošel.

Sv» pnspevek lahko nakažete s plačilnim nalogom BN02 na račun 
03100-1234567891 skbc 11-98990 ali pa pošljite SMS z besedo 
MORJE na 1919

Vnaprej hvala za vašo dobrosrčnost in zaupanje. WWW.rkS.Si/morje

•Pouetj moči* n Smodi se erette i-sen pnx*cn z -oscxo sterne SMS poročna za Roeò trd Srenje \-etinst SU5 sperò a.e 11

Tudi brez proračuna je lahko veselo
Zgolj s prostovoljnim delom in pomočjo sponzorjev so simpatizerji dela in 
lika tovariša Tita, še bolj pa simpatizerji Dneva mladosti, v Ljubljanski ulici 
pripravili proslavo ob 25. maju. Za kulturni program je poskrbel Moški 
pevski zbor Izola, za kulinarični program pa Jadran in prijatelji.

Zadišalo je po poletju

Ko otroci oblečejo kratke hlače in krilca ter majice s kratkimi rokavi je to 
znak, da je poletje pred vrati. Tiste od zunaj pripelje k nam znani gusar, ki 
je že pravi izolski zaščitni znak, seveda pa se ga najbolj razveselijo ladijski 
prevozniki. Domači otroci pa poletje pozdravljajo z različnimi prireditvami 
v vrtcu. Ena takšnih je bila včeraj zjutraj, ko so pripravili zaključno priredi
tev z naslovom “Lepo nam je ob morju”. Pa še res je.

Medalj, pokalov in naslovov ne manjka
Samo prejšnji teden smo Izolani dobili še eno olimpijko (Vesno Dekleva), 
dobili pa smo tudi zmagovalce velikega turnirja Juventusovih akademij, ki 
jih je v Izoli sprejel tudi župan Tomislav Klokočovnik, z naslovom državnih 
prvakinj pa so se pohvalile tudi rokometašice Maestrala. Ekipa »mlajših 
deklic A« ŠD Maestral » TINTTER TRANSPORT » (letnik 1995 in mlajše), 
si je na finalnem turnirju v Ljubljani, z dvema prepričljivima zmagama, 
priborila naslov državnih prvakinj.


